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 ראש העיר. –סקירה ודיווח . 1

 

. לפני שאנחנו מתחילים אני רוצה  28.3.2022-ישיבת מועצת העיר מן המניין ה מר חיים ברוידא: 

לסקור כמה דברים. היי דרורה. אנחנו ערים למצב הביטחוני, ושולחים תנחומים למשפחות הרוגים 

לפצועים. מהירה  והחלמה  השיטור ב  וברכה  ישראל,  משטרת  בשיתוף  הבוקר  שקיימנו  מצב  הערכת 

העירוני וסיירת הביטחון, הוחלט על תגבור הנוכחות של אבטחה ונוכחות בכל מרחב העיר, בדגש על 

הכניסות למוסדות החינוך באחוזה ובאתרי הבנייה. בהקשר זה ובנימה אישית ולאומית, אני מבקש 

כנבח כולנו  של  האחריות  את  האבטחה   רילהזכיר  מערך  על  ישירות  המשפיעות  החלטות  על  ציבור 

אנחנו   הציבורי.  האינטרס  לטובת  מקום  מפנה  הפוליטיקה  שבהן  סוגיות  ישנם  הציבור.  ושלום 

נמצאים היום בנקודה הזאת מאמש וכולל הבוקר, בעקבות הפיגועים בבאר שבע ובחדרה. מתקבלות 

הגבר בנושא  מודאגים  תושבים  של  פניות  ספור  בתוך ת  אין  העיר.  מרחב  בכל  והאבטחה  הנוכחות 

התקציב נמצא גם התקציב הסעיף של סיירת הביטחון. לא לאשר את התקציב בגלל יריבות פוליטית,  

 זו החלטה שהציבור לא יקבל אותה. 

 

 אני מגנה את המשפט הזה.  מר ניר קריסטל: 

 

ולא להעמיד את תושבי ,  אני קורא לכל אחד לגלות אחריות אישית ושילוחית מר חיים ברוידא: 

   -רעננה כבני ערובה לשיקולים פוליטיים... אני מקווה שכך יעשה, כי האווירה

 

 אתה לא מתבייש?  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 עד כדי כך ירדת נמוך?   גב' רונית ויינטראוב: 
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  -לא מאפשרת... מלבד הצבעה למען הגברת הביטחון מר חיים ברוידא: 

 

 לרכוב על...  סלוצקי: י גב' דב

 

וברכת   מר חיים ברוידא:  ההרוגים  למשפחות  תנחומים  ושולחים  הביטחוני,  למצב  ערים  אנחנו 

 החלמה מהירה לפצועים. בהערכת מצב שקיימנו, מה? 

 

 כבר הקראת את זה.   מר ניר קריסטל: 

 

ובעיק מר חיים ברוידא:  דעת  שיקול  אחריות,  לגלות  מכולנו  מבקשים  אני  ענייניות ר  בקיצור, 

לכל הצבעה במקרה הזה של נושא האבטחה ברעננה. אנו רואים את העלייה בתחלואה ועוקבים אחר  

עלייה   מסתמנת  אכן  האחרונים  בשבועות  הבריאות.  ומשרד  המדינה  של  העבודה  בקצב  הנחות 

  -ההדבקה

 

 אז למה אתה מצטלם עם ילדים בלי מסכה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

מטבע הדברים גם בעיר כמות החולים המדווחת  עו לי, אל תפריעי לי. ריאל תפ מר חיים ברוידא: 

עולה. נכון להיום אין הנחיות יוצאות דופן ולא הגבלות כלשהן, לא לגבי מוסדות החינוך ולא לקראת 

ככול   החולים  קופות  עם  רציף  בקשר  אנו  האחרונות,  השנתיים  כל  במהלך  שעשינו  כמו  הפסח. 

התאמו או  שינויים  ששגרת  ת  שיידרשו  מקווה  אני  אותן.  גם  לעשות  נדע  שלנו,  בהערכות  מיידיות 

העיר   ילדי  של  הפעילות  בשגרת  ולא  המתוכננים,  באירועים  לא  פגיעה  תהיה  ולא  תימשך  החיים 

 והנוער. 

פעילויות,   קיימנו  מרץ  חודש  כל  במהלך  העיר.  ברחבי  אלה  בימים  מצוינים  האישה  חודש  אירועי 

ום והגברת המודעות לשוויון מגדרי ברעננה. האירועים זכו להצלחה ידהצגות, מפגשים וסדנאות לק
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רבה ולהשתתפות גדולה. התגובות היו נהדרות, ואני מודה לך לענבר הוכברג ולאגף התרבות, שהובילו 

סיורים   לצד  ולסביבה,  לטבע  האהבה  שבוע  לתוך  נכנסים  אנו  האישה.  לחודש  וההכנות  הסיעה  את 

והפנינג אקולוגי שיתקיים בפארק רעננה ביום שישי הקרוב. יתקיימו ו  בטבע העירוני המקסים שלנ

סדנאות בגינות הקהילתיות ברחבי העיר. סדנאות שילבו בתוכן סביבתי לחיזוק הקשר שבין הקהילה 

 למקום. אני קורא לכל הציבור לבוא וליטול חלק.  

הקמפ את  ראה  ודאי  החברתיות,  ולרשתות  בעיר  החוצות  לשלטי  לב  ששם  לחיזוק יימי  החדש  ן 

שאני   גישה  אלא  סיסמה  רק  לא  זו  רענני,  קונה  אני  גם  רענניים.  עסק  מבתי  המקומיים...  העסקים 

את   האחד  המזינים  אחת  כמקשה  בעיר  והעסקים  הקהילה  את  שרואה  לי,  מפריעות  אתן  בה,  דוגל 

שעוברים   העסק  לבתי  לסייע  לי,  מפריעה  את  המאמצים,  מירב  את  עושים  אנחנו  ופה תקהשנייה. 

רעננה   כרטיס  את  גם  השקנו  לכן  הטבות  360מאתגרת.  עם  בעיר  עסק  בתי  עשרות  תחתיו  המאגד   ,

ם ועוד. זהו  לקהל הרענני. אנחנו מציעים להם פלטפורמות שיווקיות חדשות, כלים דיגיטליים פרסומי

, וסערך מרכזי בחוסן הכלכלי שלנו כרשות. תודה גדולה למינהלת עסקים בעיר בראשות נעמה הלב

לטובת   רעננים  עסק  בתי  עשרות  עם  יומיומי  וקשר  בדיאלוג  ונמצאת  הנושא  את  קדימה  שדוחפת 

שיפור חיי המסחר בעיר. אנחנו ממשיכים גם בתנופת הפיתוח והעשייה העירונית. לפי תכנית העבודה  

ל שהוגדרה  ל2022-הסדורה  שדרוג  מתווה  נקבע  בקצב   4-,  מתקדמים  ואנו  בעיר,  ותיקות  שכונות 

צבי, ירמה גני  ברסקו,  שרת,  בקריית  גם  הלב  מחממת  ההתקדמות  קצב  בשטח  שקיימנו  לסיורים   .

הספורט,  במגרשי  ההצללות  הציבוריות,  הגינות  חידוש  את  רואים  שזר,  ובקריית  כצנלסון  בשכונת 

החלפת השילוט והתמרורים, את ריהוט הרחוב החדשני שמוצע במרחב הציבורי, הגינון שעובד שדרוג 

. אנו בעיצומו של התהליך. זו בשורה גדולה לתושבים. אחרי שלמדנו בסדרת מפגשי ציבור  ודגדול וע

העבודה   בתוכניות  ביטוי  קיבלו  הדברים  הדיירים.  של  והבקשות  הצרכים  אודות  בשטח  וסיורים 

 שמיושמות בימים אלה.  

ברבע כבר  שיחלו  החדש,  האורבני  הפארק  להקמת  עבודות  אודות  לעדכן  הזדמנות  גם  הקרוב.    וןזו 

ועמדות  כושר  מתקני  לילדים,  משחק  מתקני  יכלול  התעשייה  באזור  השיזף  ברחוב  שיוקם  הפארק 

נכשיר בקרבת הפארק מגרש חנייה של   מקומות    150מוצללות למנגלים, לצד ספסלי פיקניק. אנחנו 
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שיתאפשר  כך  התושבים  לצרכי  מענה  ייתן  הפארק  חשמליים.  לרכבים  טעינה  עמדות  כולל  חנייה, 

 יים במקום ימי כיף בסביבת טבע עירונית.  לק

שיעור   לגבי  והפרסומים  הנתונים  את  ראיתם  ודאי  בשורות.  כמה  על  לדבר  רוצה  אני  סיום  לפני 

המתגייסות והמתגייסים ברעננה לצה"ל. רעננה היא מהגבוהים ביותר בארץ, ואנחנו בטופ גם בזה.  

ב רעננה  לקצונה,  ומיצוי  ללחימה  מיצוי  של  כבוד מקבקטגוריה  תעודת  וזאת  הראשונים,  ומות 

העירוני המלווה.   בכך חלק במערך  מי שלקח  ולכל  להורים  בעיר, למשפחות כמובן  למערכת החינוך 

 נעשה הכול כדי להעצים ולשמר את המגמה הזאתי.  

הייעוץ   הדיגיטליים שפרסמה חברת  זכתה במקום הראשון בארץ במדד השירותים  רעננה  לראשונה 

בעשרות פרמטרים. רעננה עקפה    . החברה בדקה את כלל הרשויות במדינת ישראליטהבינלאומית דלו

את   ששמו  האחרונות  בשנתיים  שעשינו  למהלכים  כבוד  תעודת  שזאת  חושב  אני  אביב.  תל  את  גם 

   -התושבים במרכז, ומאפשרים להם כבר כיום

 

 הסיבים האופטיים.   2014 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יעים לי.  פראתם מ מר חיים ברוידא: 

 

 כרגיל הוא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ששמו את התושבים, את מפריעה לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אי אפשר בשנתיים וחצי להגיע לדיגיטציה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... מקום ראשון למקום ראשון.    דובר:
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כיום מר חיים ברוידא:  כבר  להם  ומאפשרים  במרכז  תושבים  אתה  את ל  ששמו  ולקבל  צרוך 

   -מרבית השירותים

 

 אין לי בעיה שיודה למי שהניח את התשתית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מפריעה לי. את מפריעה לי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רק רוצה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מפריעה לי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתה משקר בגלוי...   גב' דבי סלוצקי: 

 

שהושק   ם ברוידא: יימר ח החדש  העירייה  אתר  מקוונת.  בצורה  העירוניים  השירותים  מרבית 

מהפניות    50%-לפני כשנה אופיין בדיוק מתוך המקום הזה. המוקד העירוני מקבל כבר כיום קרוב ל

רצון   מתוך  הנגשה  עברו  אלה  כל  ההנדסה.  באגף  והשירותים  לעסקים  מענה  דיגיטלית,...  בצורה 

הקורונה, כשלא ניתן היה להיפגש באופן פרונטלי פנים אל פנים, סטנדרט שירות  ת  לאפשר גם בתקופ

שנה להיווסדה של העיר. אירוע   100נקיים באמפי פארק רעננה אירוע לציון    13.4.22-גבוה. לסיכום ב

שתואם את רוח הקהילה ברעננה, ויכלול מופעים, סרטים ותכנים הנותנים ביטוי לסיפור ההקמה של  

אותנו  רעהמושבה   רבים תכבד  לצד מכובדים  בעיר.  וקהלים  כל האוכלוסיות המגזרים  בשילוב  ננה, 

הפנים איילת שקד. אני כמובן מקווה לראות את כולכם שם, וביחד נרים כוס לחיי בנוכחותה גם שרת 

 רעננה. עד כאן הדברים שלי. 

 

 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 28.03.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 10 
 

 

   -אנחנו עוברים מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 חודש מעשים טובים.    : גב' דרורה כהן

 

כן, חודש מעשים טובים, אם את רוצה משהו להתייחס דרורה, אז אני אשמח  מר חיים ברוידא: 

 בקצרה. אולי לגבי הנושא של השכול האזרחי תגידי אבל בדקה וחצי.  

 

נעדכן    : גב' דרורה כהן כן  לפני  לא,  הזה   אתלא,  חמישי  ביום  להיות  שאמורים  האירועים 

 מכריזים על חודש מעשים טובים. 

 

 אכן כן.  מר חיים ברוידא: 

 

האנשים   : גב' דרורה כהן כלפי  ובמיוחד  אחד,  מעשה  עצמו  על  ייקח  מאיתנו  אחד  שכל  ורצוי 

תכל  נסהשקופים שאנחנו לא רואים אותם בדרך כלל, לא אומרים להם שלום, לא מתייחסים אליהם,  

   -קצת הצידה לצדדים

 

 תיתני דוגמא, תיתני דוגמא.   מר אלי אלוש:

 

 אל תתייחסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 משתדלת, משתדלת.    : גב' דרורה כהן
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 דרורה תמשיכי.   מר חיים ברוידא: 

 

 עכשיו לגבי השכול האזרחי.   : גב' דרורה כהן

 

 חבר'ה זה מפריע, זה מפריע, בבקשה.   מר ארז ברט: 

 

 די מספיק.  חיים ברוידא:  רמ

 

צעיר,   : גב' דרורה כהן בגיל  מחלה  בגין  ילדיהם  את  שכלו  שלצערם  הורים  אותם  כל  בעצם 

טביעה, שכחו ברכב, וכולנו עדים ושומעים את זה. בעצם האוכלוסייה הזאת לא מוכרת בשום צורה, 

יוחד לבטיחות דרכים,  מ   אין להם לא יום מיוחד. בבטיחות דרכים שנהרגים בתאונות דרכים, יש יום

יש חודש. לאלה שנפטרים ממחלות או מטביעות או כל מה שאמרתי אין התייחסות בכלל. אדם אחד 

, מצא לנכון, לקח 17בשם פיני רבינוביץ ששכל את בתו טסי רבינוביץ ממחלת הסרטן שהייתה בגיל  

ע השכול, המודעות  בואת זה ממש כשליחות, והחליט שהוא מביא את זה למודעות. אתמול פתחנו בש

לשכול האזרחי. המטרה היא בעצם שאנשים ידעו מה זה שכול אזרחי. ותודה רבה לאגף הלוגיסטיקה  

ולכל העזרה שלהם מטעם העירייה. הקמנו עמדה, מתנדבים עמדו שם ואנשים באמת הסתקרנו, באו  

שעות    4ים איתי  מדשאלו מה זה שכול אזרחי, מה אתם עושים? ואני רוצה להגיד לכם שאם הייתם עו

שם, הייתם רואים את האנשים הבוכים שפתאום נזכרו, לא פתאום נזכרו, שנתתי להם את האפשרות 

בו המון   זה עורר  לדבר על אח שמצאו אותו בבית מת, על אח שנפטר מהתאבדות. כל אחד פתאום 

בישראל,   יתאסוציאציות. אז רק תשמעו את המושג שכול אזרחי. השם ירחם זה יכול לקרות בכל ב

אין לנו שליטה. הבן של גיסתי טבע ביבניאל, הלכו לצימר הם עושים מנגל, הוא נכנס לבריכה ונגמרו  

 החיים שלו. אז נהיה עם מודעות אזרחית חברתית ורגישות, זה הכול.  
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  -דרורה תודה רבה, תודה רבה מר חיים ברוידא: 

 

 צודקת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הלב על מה שאת עושה למען רעננה.  ל מכ מר חיים ברוידא: 

 

 באמת היה צריך מענה לכזה דבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 חיים, החוק מחייב מסכות, אני מבקש שישימו מסכות אנשים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ואני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  כהאילן, שים מס  מר אלי אלוש:

 

 אוקיי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לפני הכול אני מצטרף מר ניר קריסטל: 

 

  -חבר'ה אני מדבר, אז אני לא שם מסכה, אבל מי שלא מדבר מר חיים ברוידא: 

 

 אבל מי שלא מדבר.   גב' איילת  ארז סגן: 
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 כשאתה לא מדבר אתה יכול לשים מסכה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תה לא מדבר תשים את המסכה. א גב' איילת  ארז סגן: 

 

חבר'ה אני עכשיו מדבר ועונה לכל הדברים, אני מנחה את הישיבה. אני מנחה  מר חיים ברוידא: 

 את הישיבה, אל תטיפו לי, ניר תדבר בבקשה.  

 

 גם בצילום בגן,... בלי מסכה את כל הילדים.   גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

את החמץ מקרבנו, נבער אותו, נבער. נהיה יותר טובים, נהיה  ר  לפני פסח נבע  : גב' דרורה כהן

 קצת... באמת קצת.  

 

 קודם כל תתני דוגמא אישית.   מר אלי אלוש:

 

 הזוי, הזוי, הזוי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

גם... אני לוקחת על עצמי, תאמין לי, תאמין לי שאני מברכת אותך כל לילה    : גב' דרורה כהן

 ון.  ישלפני שאני הולכת ל

 

 אני מבקש כל היום.    מר אלי אלוש:

 

 ברוך השם.   : גב' דרורה כהן

 

 קדימה ניר.  מר חיים ברוידא: 
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 אני מתחיל את היום בברכה, מברך אותך.    מר אלי אלוש:

 

 אלי אתה מפריע, ניר בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

הלוחמ מר ניר קריסטל:  למשפחות  שולחים  שאנחנו  לתנחומים  מצטרף  הלוחמת יםאני   ,

 והלוחם שנהרגו אמש, ולאיחולי החלמה מהירה לפצועים, רפואה שלמה וחזרה לשגרה. 

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

עם זאת אני חייב להגיד לך שאני מגנה בכל תוקף את השימוש הנלוז בסיפור   מר ניר קריסטל: 

   -של אגרת הביטחון, והקישור לאירועים. אחד

 

 ור.  קשזה ממש לא    דובר:

 

לפני   מר ניר קריסטל:  בוטלה  הביטחון  אגרת  כל  לא    3ראשית  הוא  שלה  הרציונל  חודשים. 

בעודף   שהעלינו  מיסים,  של  לעניין  קשור  הוא  והסבר.  חזור  אותו  הסברנו  נטו,  כלכלי  הוא  פוליטי, 

עד   הארנונה  להרים את  יכולים  לא  ואנחנו  ומאחר  השבנו.  ושלא  לציבור  להחזיר    , 2023שהתחייבנו 

חלטנו לעשות את זה דרך אגרת הביטחון זה אחד. בשביל הצדק ההיסטורי. הדבר השני, זה שגם ה

ההוצאה בגין הביטחון תשתנה ולו בשקל אחד. מכיוון    2022אמרנו שאין שום סיבה בעולם שבתקציב  

שלך,  שיקול  זה  אחרים,  למקומות  אותו  לקחת  העדפת  אתה  התקציב,  בבסיס  קיים  הזה  שהכסף 

 ומך מונח. אל תטיל את הנקודה הזאתי עלינו. מקוכבודך ב

 

 הסביר לך הגזבר שזה בלתי אפשרי.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אמר את זה הגזבר, ואני חלוק עליו כי אני...   מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר גמור, תודה רבה לך ניר על דבריך החכמים. אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

 הנחיית המדיניות...   זו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 24.2.2022-ו 30.1.2022, 28.12.2021אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום . 2

 

   -אישור פרוטוקולים מר חיים ברוידא: 

 

  -זה למעשה סלע גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -28.12.21אישור פרוטוקולים של ישיבת מועצת העיר מיום  מר חיים ברוידא: 

 

 זה למעשה סלע המחלוקת המרכזי.  ת ויינטראוב: ניגב' רו

 

 אנשים רוצים להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 הפרוטוקולים המלאים נשלחו אליכם, למישהו יש הערות?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנשים רוצים להתייחס.   מר ניר קריסטל: 
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   -מי בעד אישור מר חיים ברוידא: 

 

   -, אתה לא יכולעגר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה חייב לתת להם להתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד אישור הפרוטוקולים.  מר חיים ברוידא: 

 

 איילת רוצה להגיד משהו.   גב' מירב מאיר: 

 

 אתה חייב לתת לאנשים להתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד אישור הפרוטוקולים? מר חיים ברוידא: 

 

לא. אתה לא יכול לא לתת לאנשים להתייחס. העלית סעיף, אתה לא  ,  לא, לא מר ניר קריסטל: 

 יכול לתת לאנשים להתייחס, יש חוק. 

 

 אני מנהל את הישיבה, נתתי לדבר על הדברים האלה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -סליחה מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד אישור הפרוטוקולים?  מר חיים ברוידא: 

 

  -ות סעיףעלאתה לא יכול לה מר ניר קריסטל: 
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 מי בעד אישור הפרוטוקולים? מי נגד אישור הפרוטוקולים?  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 מי נמנע.  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, זה לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה הבעיה? מה הבעיה?   מר חיים גולדמן: 

 

 שאילתה בבקשה מירב.   מר חיים ברוידא: 

 

 חוקי.  א אבל זה ל מר ניר קריסטל: 

 

 מירב השאילתה שלך בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע שנייה עוד לא סיימנו.   גב' מירב מאיר: 

 

 זה לא חוקי.  מר ניר קריסטל: 

 

   -מירב השאילתה שלך גב' מירב מאיר: 

 

 איילת רוצה להגיד משהו.   גב' מירב מאיר: 

 

 פשר לחברים להתייחס.  לאחיים, היה סעיף על סדר היום, אתה לא יכול לא  מר ניר קריסטל: 
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 השאילתה שלך בבקשה מירב.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לא יכול גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה לא יכול, החוק...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 תהילה תקפידי שהישיבה תתנהל על פי חוק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הישיבה.   "רעל פי החוק הוא יכול, הוא יו מר חיים גולדמן: 

 

   -אבל אתה לא יכול מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה לא יכול גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מנהל את הישיבה ולא תהילה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

מירב את רוצה? אם לא, אני ממשיך הלאה, מירב. מירב את רוצה? אם לא,  מר חיים ברוידא: 

 אני עובר הלאה.  

 

 , אני רוצה תשובה מתהילה. האם זה בסדר או לא. לא גב' מירב מאיר: 

 

   -אני נתתי לדרורה אחת מהקואליציה ונתתי לניר אחד מהאופוזיציה מר חיים ברוידא: 
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 לא, לא, לא,  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 זה לא חוקי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -את רוצה להמשיך מר חיים ברוידא: 

 

 וד לחוק.  יגחיים זה בנ מר ניר קריסטל: 

 

 תגיש עתירה.  מר חיים גולדמן: 

 

 תגיש עתירה.  מר חיים ברוידא: 

 

חיים, זה בניגוד לחוק. מה זה תגישו עתירה? אבל תהילה אמרה, היא אמרה  מר ניר קריסטל: 

 לא. 

 

 למה אתם מעליבים את היועצת המשפטית. היא רוצה להגיד...   מר ארז ברט: 

 

  -רגע סליחה מר ניר קריסטל: 

 

 אבל תהיו בשקט תנו לה לדבר.  : אנה פוזמנטיר' גב

 

 אני מבקש שהיועצת המשפטית תתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 זה לא חוקי. היה סעיף בסדר היום.  מר ניר קריסטל: 
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 מה השאילתה שלך בבקשה?  מר חיים ברוידא: 

 

 ... על סדר היום. הגיע הזמן שתכבדו את החוק.   מר ניר קריסטל: 

 

   -החלטה שלי אני מבקש מר חיים ברוידא: 

 

 זו החלטה שלך... אתה מנהל את הישיבה, אתה לא מחליט שום דבר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 מירב את ממשיכה או שאני עובר לסעיף הבא?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אקרא את השאילתה תוך כדי...  גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא חוקי.  ה חיים ז מר ניר קריסטל: 

 

 הזדמנות אחרונה מירב.   מר חיים ברוידא: 

 

 הדיון הזה יגיע לבית משפט, זה לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה יגיע לבית משפט, אנחנו...  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -אני עובר להצעה לסדר מר חיים ברוידא: 
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 גוד לחוק.  ניזה לא חוקי, והדיון הזה יגיע לבית משפט. אתה נוהג ב מר ניר קריסטל: 

 

 אין שום בעיה, תביאו לבית משפט.  מר חיים ברוידא: 

 

 שיהיה ברור.   מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אז אני אקרא את השאילתה שלי. אחרי שתהילה אמרה את דעתה.   גב' מירב מאיר: 

 

 קדימה, קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ם על בית משפט. ריאנחנו כבר מדב גב' דבי סלוצקי: 

 

   -השאילתה שלי מדברת גב' מירב מאיר: 

 

 רגע, לא הייתה הצבעה על הפרוטוקולים גם.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.  גב' מירב מאיר: 

 

 לא הייתה הצבעה על הפרוטוקולים.  מר ניר קריסטל: 

 

, שיהאם כבר שילמת את הכסף שהשופט החליט שאתה צריך לשלם באופן אי גב' דבי סלוצקי: 

 על העבירה על החוק?  
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 מה קרה לכם היום?    מר אלי אלוש:

 

 הוא לא נותן לנו. מה קרה לו?  גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד( 

 

 את מוכנה לקרוא את השאילתה שלך בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אקרא את השאילתה שלי.  גב' מירב מאיר: 

 

מ מר חיים גולדמן:  זה  נאות. תגידו מראש  ראאין בעיה, רק תגידו את  גילוי  זה  ש. מה שנקרא 

  -באנו לפוצץ את הישיבה, באנו לעשות

 

 למה?  מר ניר קריסטל: 

 

 אין בעיה.  מר חיים גולדמן: 

 

 חיים זכותו של כל חבר מועצה להתייחס. זכותה להתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 

   חיים, אם אני רוצה לדבר זכותי. הוא לא נותן. גב' איילת  ארז סגן: 

 

 באתם לפוצץ את הישיבה.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא נכון.  גב' איילת  ארז סגן: 
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 באמת לא ראוי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה מסכים איתי... יש פה יו"ר ישיבה.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל גם הוא כפוף לחוק.   מר ניר קריסטל: 

 

 . חיים אתה לא צודק, יש חוק.. : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני חוזר על ההצעה לפרוטוקולים. מי בעד אישור הפרוטוקולים.  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא לא מעל החוק. לא, הוא לא יכול.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 חברים מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד אישור הפרוטוקולים.  מר חיים ברוידא: 

 

  אתה מעודד אותו ואתה לא בסדר. גב' דבי סלוצקי: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה מעודד אותו ואתה לא בסדר.  גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  
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 מי בעד אישור הפרוטוקולים, שאל ראש העיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בעד, לא הצבעתם בשום דבר...   8מי נגד? מי נמנע? אוקיי, תרשום את זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 תישאר פה לבד.   אז  מר אלי אלוש:

 

 יש לכם בעיה. יכול להיות שאני אשאר פה לבד.   מר חיים ברוידא: 

 

 יאללה.   מר אלי אלוש:

 

 חלום חייך הרטוב.   מר ניר קריסטל: 

 

 חלום חייך.   מר אלי אלוש:

 

 בגלל זה אתה...    גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם עוזרים לו לעשות את זה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו נעזור לו להתפטר.   טל: יסמר ניר קר

 

 אתם עוזרים לו לעשות את זה, חד משמעית.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  
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 :הצבעה

  8 –בעד 

 0 –נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

את   לאשר  קולות  ברוב  החליטה  העיר  מיום  מועצת  העיר  מועצת  ישיבות  של  פרוטוקולים 

 . 24.2.2022-ו 30.1.2022, 28.12.2021

 

 אילתה. ש .3

 

 קדימה מירב.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא היה כאן מצב מעולם שראש עיר לא קיבל...   מר ניר קריסטל: 

 

 מירב קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ואללה תמיד יש פעם ראשונה.  מר חיים גולדמן: 

 

 ברוך הבא לשנת המאה, פאר היצירה.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה שאתה שומע.   מר חיים גולדמן: 

 

שהתקיימה . בישיבת מועצת העיר  30.1השאילתה שלי לגבי... המועצה מיום   מירב מאיר: ' גב
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בגינות    30.1.22-ב רעננה,  בפארק  פעמיים  חד  בכלים  שימוש  על  איסור  בדבר  לסדר  הצעתי  עברה 

ציבוריות ומבני העירייה. עם זאת מובן כי החלטה זו דורשת היערכות מצד העירייה. יחד עם זאת, יש  

המועצה  אודברים   החלטת  דופן.  יוצא  תפעול  וללא  מיוחד  עלות  ללא  מיידי,  באופן  לעשות  ניתן  תם 

זאת, בהתעקשות שאינה   עם  למען הסביבה.  להוביל את השינוי  לרעננה  ומאפשרת  דרך  פורצת  היא 

. האם הנהלת העיר מתעלמת 1ברורה, העירייה אינה מתחילה ליישם את ההחלטה. ברצוני לשאול:  

. מה נעשה עד כה על ידי הנהלת העיר ליישום החלטת המועצה? ומהם 2דעתה?    עלמהחלטות שלא  

 לוחות הזמנים ליישום מלא של ההחלטה? תודה.  

 

  -הנה התשובה מחולקת לכולם. העירייה פעלה לצמצום השימוש מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, רגע, תן לי, אני רוצה שזה יגיע אליי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אין בעיה.  הילדסהיימר:ל מר אריא 

 

 לא אמרנו אז שאת יושבת על איזה שהיא תקנה של חוק עזר.   גב' מיכל ברם:

 

לא, בשאילתה שלי אני אומרת שיש דברים שאפשר לעשות שהם לא קשורים.   גב' מירב מאיר: 

  -כמו לתקשר את זה לציבור בכל

 

 -מה להגיד... אסור לך להכניס  גב' מיכל ברם:

   ד()מדברים יח

 

 אני חושבת שזה עניין של התעקשות.  גב' מירב מאיר: 
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 ... להכניס לפארק, נו, נו, נו, אנחנו...   גב' מיכל ברם:

 

 בסדר אין בעיה.   גב' מירב מאיר: 

 

 מה לעשות?   גב' מיכל ברם:

 

הרשות   מר אריאל הילדסהיימר: במתקני  פעמיים  חד  בכלים  השימוש  לצמצום  פעלה  העירייה 

ח תקציב  ינובמוסדות  טעונה  זאת  מעין  החלטה  כי  הודגש  הציבוריות,  ולגינות  לפארק  באשר  וך. 

ייעודי, זאת מעבר להיבט האכיפה והיישום. כידוע תקציב העירייה השנה טרם אושר, וממילא הוא  

 אינו כולל סעיף תקציבי מתאים. 

 

 הצעות לסדר.  . 4

 

 מאיר בבקשה.  רבאוקיי, אנחנו עוברים להצעות לסדר. מי מר חיים ברוידא: 

 

פועלים   גב' מירב מאיר:  מועצה  וחברי  זכאים חברות  ואינם  מלאה  בהתנדבות  הציבור  למען 

עורריןל אין  הוצאות.  עובדים   החזר  רובם  במקביל  אך  בחירה,  מתוך  נעשית  הזו  שהשליחות  כך  על 

המקרים  ברוב  היום.  לפרנסתם,  שעות  ולמלא    לאורך  הציבור  למען  ראוי  באופן  לעבוד    אתכדי 

בו גם  נוכחים  להיות  עלינו  נאמנה  מהוועדות   עדותותפקידנו  חלק  זמני  זאת,  למרות  העירוניות. 

כאשר אין בידנו האפשרות להעדר ממקום    נקבעות באופן שרירותי לעיתים על שעות העבודה שלנו,

לייצג והיכולת  פעילותנו הציבורית  נפגעת  ובכך  עק  ,בנוסף  נאמנה את הציבור.   העבודה,  גם  ן  רו נפגע 

, נבקש  לעיל  לאור האמור.  , שרירותי ופוגע באינטרס הציבוריהשוויון. נוצר עיוות בלתי סביר, מפלה

כל  1  מהמועצה לאשר את הצעות ההחלטה הבאות: כי שעות פעילות  . מועצת העיר מחליטה בזאת 
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ועדות והן  החובה  ועדות  הן  העירוניות,  מהשעה    הועדות  יתקיימו  למר2  ואילך.  17:00הרשות   ות . 

יוכלו להסכים    במידה ויש הסכמה של כל חברות וחברי הועדה מקרב נבחרי הציבור  ,1האמור בסעיף  

יצוין והדבר  כאמור  החברים  של  אחד  פה  החלטה  שתתקבל  ובלבד  אחרת,  שעה  בפרוטוקול   על 

מחברי הועדה    עדה. ניתן יהיה לחזור מן החלטה זו ומספיקה לשם כך דרישתם של אחת או אחדוהו

לפרוטוקול.נבמקרב   ובתיעוד  הציבור  עובדות3  חרי  לנוכחות    .  הנדרשים  עירייה  תוקף מועובדי 

בכל המערכת  להתחשבות  זכאים  יהיו  בכפוף    תפקידם,  העבודה  בשעות  וגמישות  לתגמול  הקשור 

 תודה.   לחוקי ההעסקה וצרכי העיריה.

 

כאמור בפקודת העיריות.   "רמועדי ההתכנסות של כל ועדה נקבעים על ידי היו מר אריאל הילדסהיימר:

להוצאה   יביא  הערב  בשעות  קיומם  כן  ועל  רבים,  עירייה  עובדי  כוללות  העירוניות  הוועדות  בנוסף 

טרם אושר, הוא גם אינו    2022תקציבית כבדה בתשלום שעות נוספות. כזכור לא זו בלבד שתקציב  

 כולל סעיף תקציבי מתאים. אשר על כן, ההצעה מוסרת מסדר היום.  

 

 לא, לא, לא, אתה לא יכול להסיר אותה. אתה לא יכול להסיר אותה.   ניר קריסטל:  רמ

 

 קודם כל לא אתה מסיר מסדר היום.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

  -2022, אישור תמיכות לשנת 6סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, לא...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -ועדת תמיכות 13.3.22דת תמיכות. ביום ועבהתאם להמלצת  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 לא, לא, למה היא לא חוקית?  מר חיים גולדמן: 

 

 תקשיבו אחר כך לא תדעו על מה מדובר. ועדת תמיכות התכנסה...   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים אתה... מהחוק ומהמועצה ומהעיר ומהתושבים.  מר ניר קריסטל: 

 

 יסבירו לנו מה לא חוקי. ש אני מבקש  מר ארז ברט: 

 

 על שולחן המועצה.  2021הנחת דו"ח כספי רבעון ג' . 5

 

 , שהועבר אליכם מבעוד מועד.  2021אנחנו מניחים את הדו"ח הכספי רבעון ג'  מר חיים ברוידא: 

 

 תן לתהילה להסביר לכולם.  גב' מירב מאיר: 

 

 אבקש מגזבר העירייה להציג.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, ממש לא. אתה עושה פארסה מהעיר.   יסטל: קרמר ניר 

 

 רונית תשבי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה לא יכול, אתה לא יכול, אתה לא יכול לעשות...  גב' רונית ויינטראוב: 
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לא    מר ארז ברט:  מה  שואל,  אני  חוקי?  לא  מה  המשפטי,  היועץ  לא  הוא  העירייה  מנכ"ל 

 חוקי? מה לא חוקי בהצעה. 

 

 יוסי תמשיך.  ברוידא: ם מר חיי

 

מה לא חוקי בהצעה? אמר המנכ"ל לא חוקי. לא חוקי יש פה מי שאחראי על   מר ארז ברט: 

 החוק. אני שואל מה לא חוקי? 

 )מדברים יחד(  

 

 מה לא חוקי?   מר ארז ברט: 

 

 אתם באמת משחקים.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה לא חוקי?   מר ארז ברט: 

 

 שחק?  מ אתה באמת מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי תמשיך.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לקבל זכות דיבור חיים?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה לא חוקי בהצעה?    מר ארז ברט: 

 

 ... שלא תיתן לנו לדבר.   מר ניר קריסטל: 
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 על מה אנחנו מדברים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית תשבי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 כן שאתה לא נותן לנו לדבר. יתלא י מר ניר קריסטל: 

 

 מה... לא חוקי? מה לא חוקי?   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

 אסור לכם חוקית לקבל החלטה...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

חוקי.    מר ארז ברט:  לא  המנכ"ל  אמר  חוקי?  לא  מה  שואל,  אני  חוקי.  לא  אמר  המנכ"ל 

 שיהיה שקט יסבירו לנו.  

 

לא מר ניר קריסטל:  לנו  נ  זה  לתת  לא  יכולים  לא  אתם  נכון,  לא  זה  יכולים...  לא  ואתם  כון, 

 להתייחס... אתם לא יכולים לא לתת לנו... סליחה, מותר לי להתייחס.  

 

 תן לי בבקשה לשאול.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני מבקש לשאול מר מיכאל רייזמן: 
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 א, אנחנו מבקשים להתייחס.  ל לא, לא, לא, מר ניר קריסטל: 

 

 אני רוצה לשאול שאלה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 חבר'ה אתם מפריעים לגזבר העירייה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תנו לו להציג את הדברים. תנו לו את הדבר...   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מיכאל מה השאלה?   מר חיים ברוידא: 

 

 ינה אותך.  מבאני לא  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אתה עושה פלסטר את פקודת העיריות, אתה פשוט עובר על פקודת העיריות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה לא יכול לא לאפשר לנו להתייחס בסעיף הקודם.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה? תשאל את השאלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  רהכן. אני קודם כל רוצה לתת איזה שהיא הע מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא שומעים מיכאל.    מר אלי אלוש:

 

 אין תקציב, אז נבטל דברים אחרים.  מר ניר קריסטל: 
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 אין תקציב זה משהו אחר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אנחנו נחליט מה חשוב.   מר ניר קריסטל: 

 

 זאת אומרת שכל סעיף השעות הנוספות מבוטל יוסי?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -₪ 150,000שעות נוספות חדשות בהיקף של  :מר אריאל הילדסהיימר

 

 ₪?   150,000-איך הגעת ל גב' מירב מאיר: 

 

  -יש מסגרת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מאיפה אתה יודע? אז תגיד לעובד...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל אנחנו נחליט לאיפה...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

 המשיך? מיכאל בבקשה.  ל מיכאל, אתה מוכן מר חיים ברוידא: 

 

 ... נהנים מהרוע, אני לא מצליחה להבין את זה.    : גב' דרורה כהן

 

 הרוע הוא מצדכם.   מר ניר קריסטל: 
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 יש בן אדם יותר רע ממך?    מר אלי אלוש:

 

 אלוש, מיכאל רוצה לדבר.    מר אילן כהן:

 

 לא, אבל היועצת המשפטית...   מר אלי אלוש:

 

   -יי, מיכאלקוא מר חיים ברוידא: 

 

 רגע אבל היועצת המשפטית.   מר אלי אלוש:

 

מיכאל הזדמנות אחרונה, אל תשחק איתי..., תשאל את השאלה, הוא שומע   מר חיים ברוידא: 

 אותה. 

 

 אני לא מדבר ברעש.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא שומע אותה והוא...   מר חיים ברוידא: 

 

  -מה? או שתסתום את הפה לנבחר ציבורו הזדמנות אחרונה א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

 שהציבור שלח אותו לשבת פה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את יכולה לא לצעוק.   מר משה עייאש לורן: 
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 הזדמנות אחרונה או מה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 סתימת פיות?   וא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קדימה מיכאל.   מר חיים ברוידא: 

 

 בבקשה אנחנו שומעים אותך. את יודעת, לא צריך לצעוק.  מר משה עייאש לורן: 

 

 מיכאל קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני חושב שאני מר מיכאל רייזמן: 

 

 כל דבר צעקות.   מר משה עייאש לורן: 

 

  -ים כאןיקאחד מחברי המועצה הוות  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

ואני לעולם לא, מעולם לא קרה מצב שעלה דבר ודיון ואי אפשר היה לשמוע  מר מיכאל רייזמן: 

 -ואי אפשר לשמוע את כל האנשים, ולא ניתן לאנשים לדבר
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 זה לא תלוי בנו.   מר חיים ברוידא: 

 

 שנייה אחת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  י.אוקי מר חיים ברוידא: 

 

ניתן לאנשים לדבר בצורה רגועה, וללבן את הדברים. וזה הולך יחד עם   מר מיכאל רייזמן:  ולא 

נחנו רוצים שהן תהיינה בזמן שאנשים יכולים להתפנות, מכיוון  זה גם על ההערה לגבי הוועדות שא

,  שלא מקבלים שכר. זה ממשיך גם עם ישיבות המועצה שמתקיימות רק לפי יומן של בן אדם אחד

ולא לפי החלטה של מועצת העיר לגבי תאריך קבוע בחוק. לא יכול להיות שאם אני קבעתי, או אם  

  -הבת שלי קבעה חתונה לפני חצי שנה לתאריך מסוים, כשאני יודע מה אומר החוק

 

 אף אחד לא ידע מהחתונה...  מר חיים ברוידא: 

 

 לגבי ישיבת המועצה, רק שנייה אחת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אף אחד לא ידע על החתונה.  חיים ברוידא:  רמ

 

 אנחנו לא ידענו.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא צריך לדעת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, הוא ידע מתי... את הישיבה.   מר ארז ברט: 
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מכיוון  מר מיכאל רייזמן:  ישיבות.  אין  חמישי  שביום  יודע  אני  ישיבות.  אין  מתי  ידעתי  אני 

 יך מסוים ועל שבוע מסוים.  ארשהחוק אומר על ת

 )מדברים יחד(  

 

 ... והוא לא ידע שאני לא יכולה בימי שני? אני הסברתי לו שאני לא יכולה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -זה לא יכול להיות, לא יכול להיות מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז הוא עושה דווקא?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ורה הזאתי. בצשהעסקים מתנהלים  מר מיכאל רייזמן: 

 

 למה להתקשר אליו אם הוא עושה דווקא.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עכשיו אתה יכול להחליט חיים שתעשה מה...   מר מיכאל רייזמן: 

 

עושה   : אנה פוזמנטירגב'  והוא  יכול  לא  שאתה  אומר  ואתה  לפני,  חודש  מתקשר  אדם  בן  אם 

 -דווקא

 

  -כולםל אתה יכול לנסות לסתום פיות מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לא רוצה לסתום פיות. כשהייתי פעם באופוזיציה...  מר חיים ברוידא: 

 

כאן,  מר מיכאל רייזמן:  שקורית  שההתנהלות  חושב  אני  הערות.  ואחד  אלף  להעיר  יכול  אתה 
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ואני מבקש שיהיה רשום בפרוטוקול, שהיועצת המשפטית הסבירה לך את החוק, ואמרה לך שאתה 

 רות להתייחס, ולא עשית את זה. פשחייב לתת לנו את הא

 

 אוקיי, אני לא שמעתי שהיא אמרה לי את הדבר הזה.  מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא אמרה לך חיים?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -היא אמרה לך מר ניר קריסטל: 

 

היא לא אמרה לך? תהילה אמרת לו או לא? תהילה אמרת לו או לא? תהילה   מר מיכאל רייזמן: 

 לא?   אואמרת לו 

 

 אתה מוכן להתייחס? אתה מוכן להתייחס.   מר חיים ברוידא: 

 

 נראה לך את הסרטון.   מר ניר קריסטל: 

 

 תהילה אמרת או לא?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חיים, מכיוון שאני פניתי : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תהילה הנהנה בראשה ואמרה כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ר? אני יכולה לדבר? דבאני יכולה  : אנה פוזמנטירגב' 
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 תהילה הנהנה בראשה ואמרה כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני מבקש להתייחס...   מר ניר קריסטל: 

 

 תהילה הנהנה בראשה ואמרה כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -חיים, חיים : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -אישור תמיכות מר חיים ברוידא: 

 

 רת הפנים כמו שהיא עם הסרטון. לשחיים הישיבה הזאתי תשלח  מר ניר קריסטל: 

 

 סיימת?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ... ואני רוצה לראות... במשהו.  מר ניר קריסטל: 

 

וביקשתי להחליף   : אנה פוזמנטירגב'  וגם למשרד הפנים בקשר לישיבות,  פניתי אליך  חיים, אני 

  -את היום

 

 זה לא הולך ככה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יכול להיות.  א זה ל מר ניר קריסטל: 

 

   -לא יכול להיות מר מיכאל רייזמן: 
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 זה לא חוקי מה שקורה פה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 סליחה אנה'לה.   מר ניר קריסטל: 

 

הפנים.  : אנה פוזמנטירגב'  למשרד  וגם  המשפטית  ליועצת  במכתב  גם  פניתי  במכתב,  פניתי  אני 

ליום   ולחזור  היום  את  להחליף  ממך  מה  הק ביקשתי  אין  להגיע,  אפשר  אי  האלה  בימים  כי  בוע, 

לכל ה היום  אני סדרתי את סדר  יכול    5-לעשות.  לא  לפי מה שקבענו בהתחלה. אתה  שנים הבאות, 

לבוא ולהחליף פתאום. היה קורונה הכול... במשך הקורונה הסתדרנו ובאנו בימים שיכולנו וסידרנו 

נו תשובה, כך אני קיבלתי תשובה, שלהבא בלאמרה שלהבא ככה קיאת עצמנו. היועצת המשפטית  

היא מאוד תשתדל לעזור ותתעקש ותדבר איתך, על מנת להחזיר את הימים הקבועים בחוק. אז אל  

 תגיד שאתה לא יודע.  

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -משהו פה לא נכון : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נה.  משלא אמרתי, אמרתי על משהו אחר, אבל לא  מר חיים ברוידא: 

 

 אה אוקיי.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -אוקיי.  מר חיים ברוידא: 
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 סליחה אני רציתי רק להגיד משהו בנוגע לנושא שמתייחס לוועדות.   מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

העירייה.   מר חיים גולדמן:  ומעובדי  פה  הציבור  מנציגי  רק  לא  מורכבות  הוועדות  תראו, 

מורכבו המחוזית ת  הוועדות  הוועדה  נציג  ובנייה,  תכנון  בוועדת  למשל  המחוזית.  הוועדה  מנציג  גם 

נציג   והשיכון,  הבינוי  שר  נציג  המחוזית,  הוועדה  נציג  מייעצת,  דעה  בעל  השר  נציג  ובנייה,  לתכנון 

  -רשות כבאות והצלה, נציג לשכת הבריאות המחוזית, נציג רשות מקרקעי ישראל

 

 נשים רק... היו פעם אחרונה בישיבה...  לאתספר  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל אל תפריע לי, תעשה טובה. מיכאל אל תפריע לי, מיכאל אל תפריע לי.   מר חיים גולדמן: 

 

 וזו לא בעיה שלי בכלל.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל אל תפריע לי.   מר חיים גולדמן: 

 

 .  יעזו בעיה של המדינה מתי הם יכולים להג מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל לא הפרעתי לך, אל תפריע לי מיכאל.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא של העירייה. הבעיה היא שלהם מתי יכולים להגיע.  מר מיכאל רייזמן: 

 

מהיחידה   מר חיים גולדמן:  נציגה  הסביבה,  להגנת  השר  נציג  ישראל,  מקרקעי  רשות  נציג 
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הרשימה הזאתי תגידו לי, נראה לכם   כלהאזורית לאיכות הסביבה שמגיעה, נציג המשטרה. ואחרי  

 בלילה?  23:00בערב עד  18:00שעות משעה  5שהם יגיעו לישיבה של 

 

   -כמו שהם מגיעים מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני שואל אותך.   מר חיים גולדמן: 

 

 בקדנציה הקודמת הם הגיעו.  מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתם עושים מעצמכם צחוק?  י הם יגיעו? מישהו יכריח אותם? תגיד ל מר חיים גולדמן: 

 

 כן, זה עבד. העובדה היא שזה עבד.  מר ניר קריסטל: 

 

 למה הם עובדים בשבילך?   מר חיים גולדמן: 

 

 זה עבד.  מר ניר קריסטל: 

 

  -הם עובדים מר חיים גולדמן: 

 

 כן, כן, הם עובדים בשבילנו.   מר ארז ברט: 

 

  -לא, הם לא עובדים בשבילך מר חיים גולדמן: 

 מדברים יחד(  )
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  -בלילה, אתה לא משלם להם שכר 23:00הם לא עובדים בשבילך עד  מר חיים גולדמן: 

 

 גם לנו לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 בוודאי שכן.    מר ארז ברט: 

 

 הם לא חייבים...   מר חיים גולדמן: 

 

 גם אנחנו לא, גם אנחנו מתנדבים.  מר ניר קריסטל: 

 

ום היתכנות, אין בזה שום היגיון, יש בזה רק טרלול, וזה מה ש  ולכן אין לזה מר חיים גולדמן: 

 שאתם מעלים פה...  

 

 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שלא יגיעו אי פעם מר חיים גולדמן: 

 

 חיים אני מבקש להתייחס.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל זה הכול, ליישום, זה הכול. אפשר לעשות פנטזיות, אפשר לעשות הכול מר חיים גולדמן: 

 

 אפשר גם להסתכל מה היה בעבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תגיד לי מתי סיימת.   מר ניר קריסטל: 
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 ... מטורללות לגמרי.   מר חיים גולדמן: 

 

 אפשר להסתכל מה היה בעבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה.  מר חיים גולדמן: 

 

 נחנו מטורללים.  שאאחרי שקיבלנו את המחמאה  מר ניר קריסטל: 

 

  -זו מחמאה מר חיים גולדמן: 

 

 אני מודה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

 קיבלת מחמאה בלשון המעטה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני מודה לך.   מר ניר קריסטל: 

 

  -בלשון המעטה. יש לי עוד שק מלא מחמאות בשבילך  מר חיים גולדמן: 

 

 אין בעיה, תוסיף גם בריבוע.  מר ניר קריסטל: 

 

   אבל אני איך אומרים רוצה לפזר את זה לאט, שלא יגווע ליבך ממחמאות.  ר חיים גולדמן: מ

 

 אתה מאוד מכבד את עצמך.  מר ניר קריסטל: 
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 אוקיי, קדימה ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא אישי דרך אגב.   מר חיים גולדמן: 

 

כבר מר ניר קריסטל:  באמת  אני  אישי...  לא  זה  תדאג,  אל  לא,  פארסה  מ  לא,  זוכר  לא  זמן 

בדברים   ולהתייחס סעיף סעיף  הזכות החוקית שלהם  ניתן לחברי המועצה לממש את  כזאתי, שלא 

 , 1שעולים לדיון במועצת העיר. ראשית כל אני חוזר לתחילת הדיון. היה סעיף, סעיף מספר 

 

   י., זו הייתה סקירה של1זה לא היה סעיף. זה לא היה סעיף מספר  מר חיים ברוידא: 

 

 זה עדיין סעיף על סדר היום.  מר ניר קריסטל: 

 

 תן לו להתייחס.   גב' מירב מאיר: 

 

   -סקירה שלי שבה נתתי מר חיים ברוידא: 

 

 עדיין כתוב, עדיין זה סעיף בסדר היום.   מר ניר קריסטל: 

 

  -לדרורה נציגת הקואליציה  מר חיים ברוידא: 

 

 אז אני מציע...   מר ניר קריסטל: 

 

זה לא סעיף, זה סעיף שבו אני אומר את הדברים שלי, זה לא סעיף על סדר  ידא: רומר חיים ב
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 היום. 

 

   -זה סעיף בסדר מר ניר קריסטל: 

 

 ולכן נתתי לקואליציה ונתתי לאופוזיציה, ובזה סיכמנו את העניין.   מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 .  לי עדיין אין דוברים מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 לי עדיין אין דוברים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ניר,...   : גב' דרורה כהן

 

 תנו לי להמשיך לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 דקות נגמרה הישיבה.  7דקות...  7דקות  5אצל ביילסקי   : גב' דרורה כהן

 

  -אני מבקש מר ניר קריסטל: 

 

 דקות ננעלה הישיבה. 7ת... כל אחד מאיתנו, יואיך זה יכול לה  : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  
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 ... היה הכול בסדר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין קשר.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -דקות 7הישיבה נגמרה  מר חיים גולדמן: 

 

 למה כשמתפרצים לדבריי אתה לא מפסיק אותם.   מר ניר קריסטל: 

 

 סעיפים.  14 מר חיים גולדמן: 

 

 לכן אין קשר.   לת  ארז סגן: ייגב' א

 

להמשיך.   מר ניר קריסטל:  רוצה  אני  לא,  דבריי?  את  לסיים  להמשיך  לי  תיתנו  אתם  סליחה, 

 אתם עצרתם אותי. לא, אני לא רוצה שתעיר לי. אני באמצע הדברים שלי.  

 

 לא לך.   מר אילן כהן:

 

 ילן. א  אני באמצע הדברים שלי, לא, אז תגיד אותם בסוף מר ניר קריסטל: 

 

   -אני יושב ושומע אתכם  מר אילן כהן:

 

  -אילן מר ניר קריסטל: 
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 אתה יודע אין...    מר אילן כהן:

 

 לא, אתה לא הבנת. ראש העיר נתן לי זכות דיבור, התפרצת.  מר ניר קריסטל: 

 

  -לא, לא, אנשים נרצחים ברחובות  מר אילן כהן:

 

  -דיבור ותאילן, ראש העיר נתן לי זכ  מר ניר קריסטל: 

 

   -אתם באים פה  מר אילן כהן:

 

 אתה התפרצת.   מר ניר קריסטל: 

 

   -במקום לגנות, באמת  מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

 דבר בתורך.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי.   מר אילן כהן:

 

 דבר כשיגיע תורך, תכבד את זה בבקשה. תודה רבה.   מר ניר קריסטל: 

 

 ...  גב' דבי סלוצקי: 

 

 דבי תעצרו בבקשה.   יר קריסטל: נ מר
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 טוב קדימה ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

אני חוזר עוד פעם. ברגע שזה הופיע כסעיף בסדר היום, אדוני ראש העיר אני   מר ניר קריסטל: 

שתקשיב,   העיריות אשמח  לפקודת  לחוק  בהתאם  מחובתך  היום,  בסדר  כסעיף  מופיע  שזה  ברגע 

א לבחור אם אתה רוצה מצד אחד מצד שני, מי גבוה מי נמוך, וללאפשר לכל חבר מועצה להתייחס,  

 זה לא משנה. 

 

   -אני רוצה לומר ככה מר חיים ברוידא: 

 

 זה אחד. רגע סליחה, אני אשמח לסיים את דבריי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל הוא מנהל את הישיבה.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא משנה.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מבקשת לדבר אחריו.   : ובגב' רונית ויינטרא

 

 עדיין יש חוק.   מר ניר קריסטל: 

 

 לפי פקודת העיריות הוא מנהל...  מר חיים גולדמן: 

 

  -עדיין יש חוק. מנהל הישיבה מר ניר קריסטל: 
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 הוא לא יכול לסתום לנו את הפה.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

  -החוק מגדיר למנהל הישיבה מר ניר קריסטל: 

 

 הוא יכול.  ן: דממר חיים גול

 

 הוא לא יכול.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 הוא יכול כן.   מר חיים גולדמן: 

 

 את המותר והאסור.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה... הוא יכול.   מר חיים גולדמן: 

 

   -סליחה, עכשיו מר ניר קריסטל: 

 

 הוא מנהל את הישיבה.   מר חיים גולדמן: 

 

 זכות להתייחס. ש לכל חבר מועצה י גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש להמשיך את דבריי.  מר ניר קריסטל: 

 

 להגיד למישהו רשות דיבור או לא.  מר חיים גולדמן: 
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 חיים גולדמן, ביקשת שלא יפריעו לך.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני שואל אותך זה הגיוני.   מר חיים גולדמן: 

 

מכבד   מר ניר קריסטל:  לא  אתה  למה  לך,  יפריעו  שלא  אני    את ביקשת  עכשיו  שלך?  הבקשה 

אומר לכם בדבר השני, בדבר השני הוועדות. חבר'ה נעשה פה הכול, אבל הכול. בכל דרך אפשרית כדי  

למנוע מנציגי הציבור למלא את השלוחות שלהם. זה התחיל בזה שכל אחד פה כשעבר לאופוזיציה 

ילו כשהבאנו הצעות למועצת אפהעיפו אותו ממיליון ועדות והכול, ונעשה כדי שלא יתאפשר לחברים, 

מביאים   אתם  כך  ואחר  שונות.  מאמתלות  ונתליתם  שונים,  מסיפורים  סיפורים  סיפרתם  אז  העיר, 

של כן תקציב ולא תקציב ופה ושם. חברים, אנחנו אולי הבנתם אבל גם אתה וגם    עכשיו את הסיפור

מתפרנסים וכולנו  פה.  מתנדבים  כולנו  את,  וגם  אתה  וגם  הוא  וגם  את  ,  אני  למלא  רוצים  וכולנו 

השליחות שלנו כמו שנבחרנו לעשות אותה למען הציבור, באמונה וביושר, ולמלא אותה. ולכן אם לא  

אמורים   אנחנו  כאשר  הבוקר,  בשעות  מופיעות  שחלקן  כיוון  בזמנן,  לוועדות  להופיע  לנו  מתאפשר 

הצי של  בזכותו  פוגעים  אתם  אז  רובה,  ישראל,  מדינת  כל  כמו  מיוצג  בו להתפרנס,  להיות  הרענני  ר 

אתם   כך  ואחר  הכול.  את  עושים  ואתם  ברור.  שיהיה  זה  מיוצג,  להיות  צריך  הוא  שבהם  במקומות 

מתפלאים למה אין שיתוף פעולה מאף אחד, ולמה אף אחד, ואתם לא מצליחים לדבר עם אף אחד,  

פה בקשה שהיא   יםכי אתם לא מאפשרים לנו להגיע לוועדות שבהן אנחנו חברים כחוק. ואנחנו מעל

ובנייה   בוועדת התכנון  ישבתי  ידידי,  גולדמן  חיים  ובנייה,  לתכנון  הוועדה  לעניין  שנים    5לגיטימית. 

, אלא אם כל  17:00בקדנציה הקודמת. תמיד הוועדה התקיימה בשעות הערב, היא התחילה לא לפני  

רק אז נקבעה שעה   ם,החברים אם היה משהו מיוחד וביקשו מכל החברים, וכולם אמרו שהם יכולי

יד אחת במשך   על  זוכר  ב  5וגם ככה אני אפילו לא  זזו. הם תמיד היו  בערב.    17:00-שנים שהשעות 

נציגי המדינה ראשית כל כולם מגיעים לפה בשכר, זה תפקידם. הם יודעים זה חלק מהתפקיד שלו. 

ע אותך שבעיריות אחרות תינציג כבאות והצלה יודע שהוא צריך להיות בוועדת תכנון ובנייה. ואני אפ

אחר   כל  ונציג  השר  ונציג  חריגים.  לא  אנחנו  אומרת  זאת  הצהריים.  אחר  בשעות  גם  מתקיים  זה 
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שצריך להגיע לפה יודע את זה, זה חלק מתפקידו בחוק. ולכן אין שום סיבה, אין שום סיבה, ובסופו 

וועדה הזאתי, בסוף כל הצוות ב של דבר נבחרנו, אנחנו נבחרי הציבור ואנחנו אלה בעלי זכות ההצבעה

המקצועי הוא צוות מייעץ, אבל את ההחלטה צריך לקבל נבחר הציבור. ואם אנחנו נבחרי הציבור לא  

להגיע  מאיתנו  למנוע  מתעקשים  ואתם  העבודה.  בשעות  מתקיימות  הם  כי  לוועדות,  להגיע  יכולים 

 אליהם בשעות המתאימות, אתם פוגעים ישירות בציבור. 

 

 תודה. תודה ניר. מי עוד רוצה להתייחס?   רוידא: ב מר חיים

 

 כן, אני מבקשת להוסיף משהו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

שנייה.  גב' רונית ויינטראוב:  למחשבה  עכשיו  אליך  לפנות  רוצה  אני  באמת  לך,  להגיד  רוצה  אני 

  -פוליטי, חלק מזה זה בדיוקו אנחנו נמצאים, זה לא סוד רעננה נמצאת במשבר ניהולי

 

 זה מצחיק?  מר ניר קריסטל: 

 

   -תראה חבל ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בכל דבר.   100ציון  מר חיים ברוידא: 

 

 שנייה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה את מדברת?   מר חיים ברוידא: 
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  -אבל בסוף, שנייה, שנייה, תן לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה את מדברת? תגידי לי. על מה את מדברת?   דא: וימר חיים בר

 

  -אז אני אגיד לך על מה אני מדברת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את הרי מנותקת מהמציאות במה שאמרת עכשיו.   מר חיים ברוידא: 

 

תן לי לדבר אני אסביר לך. הרצון הטוב היחס שלך אלינו נבחרי הציבור, אתה  גב' רונית ויינטראוב: 

עיר, יש פה מועצה שלמה שנבחרה, יכול להיות שאם היית משנה את הגישה שלך כל זה היה  ה  ראש

 נראה אחרת.  

 

 מה את אומרת?   מר חיים ברוידא: 

 

   -יכול להיות שהישיבות היו, השלטון, המערכת של השלטון המקומי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש עכשיו...  מר משה עייאש לורן: 

 

 נתנה המון כוח לראש עיר, אוקיי?  ב: גב' רונית ויינטראו

 

 נכון, יש לך.  מר משה עייאש לורן: 

 

 אבל אתה לא יכול לנצל את הכוח הזה לרעה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 טוב אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -כשיש החלטה ואנחנו מבקשים, אומרים לנו שלא, בבקשה לורן אל תפריע לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אם לא הייתי ברוידא: ם מר חיי

 

  -יש יועצת גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה, את כל הזמן...   מר משה עייאש לורן: 

 

 אבל אני ביקשתי רשות דיבור, תן לי לסיים לדבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את כל הזמן צועקת, והיא מדברת שטויות ואי אפשר לדבר.  מר משה עייאש לורן: 

 

 אתה אומר שמשהו לא חוקי?  ב: אוגב' רונית ויינטר

 

 בלתי אפשרי.  מר משה עייאש לורן: 

 

את   גב' רונית ויינטראוב:  תכבד  טוב,  רצון  תראה  בוא  זה.  את  לנו  להסביר  ממנה  תבקש  אז 

 -הדמוקרטיה

 

 למה אתם תקבלו את ההסברים שלה? סליחה.   מר חיים גולדמן: 
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 . את החוק, את פקודת העיריות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם תקבלו את ההסברים שלה?  מר חיים גולדמן: 

 

   -תנסה לשפר את האווירה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם תקבלו את ההסברים שלה?  מר חיים גולדמן: 

 

 סיימת? סיימת?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן, בטח.  מר חיים גולדמן: 

 

 סיימת?  מר חיים ברוידא: 

 

הייתה מערכת יחסים כזאת עכורה במועצת העיר, והיו   לאהקדנציה מעולם   גב' רונית ויינטראוב: 

 מתחים. 

 

 ברור, אתם לא רואים...   מר חיים גולדמן: 

 

 המתחים הם מובנים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מעשיך יקרבוך ומעשיך ירחיקוך.  מר חיים גולדמן: 

 

הזאת,   גב' רונית ויינטראוב:  העיר  בראש  הזאת,  המועצה  בראש  עומד  אתה  להגיע  חלבסוף  מת 
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 למקום הזה לא כדי לחרב את מערכת היחסים. אלא כדי לנסות, זה בדיוק התפקיד שלך. 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 מהיום הראשון אבל אתם מנסים לחרב את מערכת היחסים הזו.  מר חיים גולדמן: 

 

 יכולת להתנהל אחרת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ך, אבל בקצרה. ל אני רוצה לענות מר חיים ברוידא: 

 

 מה את מבלבלת את השכל.  מר חיים גולדמן: 

 

 תודה רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

 כאילו מה?  מר חיים גולדמן: 

 

בכל  מר חיים ברוידא:  אלה,  בימים  נמצאת  רעננה  של  הכלכליות  ביותר  היפות  התקופות  אחת 

   -מצאת במצב כלכלינ . העירייה100וקיבלנו  100פרמטרים. מעולם לא קיבלנו  4הפרמטרים, 

 

 .  100, אל תגיד מעולם לא קיבלנו 100קיבלנו  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא בכל הפרמטרים.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  100, קיבלנו 100קיבלנו  מר מיכאל רייזמן: 
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 לא בכל הפרמטרים.   מר חיים ברוידא: 

 

 . 100קיבלנו  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא.   לםפרמטרים מעו 4-ב מר חיים ברוידא: 

 

 . 100קיבלנו  מר מיכאל רייזמן: 

 

את היחידה שיכולה להטיף פה מוסר שישבתי פה ולא הייתה לי אפילו זכות   מר חיים ברוידא: 

דקות ורבע שעה, זה מה שאני רוצה להגיד לך, תיזכרי. ואנחנו ממשיכים    7של    4דיבור, ישיבות של  

 הלאה, די. 

 

  -ק אתה יוסליחה על מה בד גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -2022אישור תמיכות לשנת  מר חיים ברוידא: 

 

 .  2022אתה שוב לוקח אותנו, אנחנו בשנת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  1992אנחנו עדיין בשנת  מר חיים גולדמן: 

 

 תצאי לרחוב תשמעי את התושבים.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא קשור.  גב' רונית ויינטראוב: 
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   -לוועדת תמיכותם בהתא מר חיים ברוידא: 

 

את לא יכולה למחוק את המעשים שלך בהיסטוריה. את לא יכולה למחוק את  מר חיים גולדמן: 

 המעשים שלך. 

 

 תהיה במערכת יחסים טובה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה התפקיד שלך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  פה... אני הייתי  מר חיים גולדמן: 

 

 . 16.3.2022בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום  2022אישור תמיכות לשנת . 6

 

   -ועדת תמיכות התכנסה לפני שבוע וחצי מר חיים ברוידא: 

 

 העיר הזו... בגלל חוסר היכולת שלך לנהל מערכות יחסים...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ית...  ועואישרה פה אחד את המלצות הוועדה המקצ מר חיים ברוידא: 

 

 ... בהעדרו, הוא אפילו לא יכל לבוא ולהגן על עצמו.   מר חיים גולדמן: 
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   -חושב שעיכוב נוסף במתן התמיכות העירוניות מר חיים ברוידא: 

 

 כמה מנהלים עזבו בעירייה. כמה אנשים, תראה למה אתה מגיע.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בכמה זמן?   מר אילן כהן:

 

 רום לעמותות לעוול...  יג מר חיים ברוידא: 

 

 אני נותנת לך...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תתביישו, תתביישו.   מר חיים גולדמן: 

 

לפעול  מר חיים ברוידא:  מכולם  מצפה  התמיכות.  תקציב  על  מהותי  באופן  מתבססות  חלקן 

ת  יעבאופן ענייני ושקול לטובת הפעילות החשובה המתבצעת בעמותות, כל אחת בתחומה. על פי קב

מהתקציב המיועד לתמיכות על    50%משרד הפנים בהעדר תקציב מאושר כדין, אנו נאלצים לחלק רק  

, בהתאם לקביעות החוק. לצערי  1/12, שהתקציב יינתן לעמותה בחלוקה חודשית של  2021בסיס שנת  

אנו   תחתם  האילוצים  אלו  אך  השנה,  לאורך  העמותות  לתפעול  מספיקה  אינה  הנ"ל  ההקצאה  גם 

 בסיטואציה הנוכחית, ואני מצר על כך. אבקש מהגזבר להציג את ההמלצות יוסי בבקשה.   יםעובד

 

 מה עם הדו"ח הכספי?   גב' דבי סלוצקי: 

 

מה שמונח לפניכם זה המלצות הוועדה המקצועית, לפני כשבוע ומשהו ישבנו   מר יוסי מזרחי: 

אנחנו   לכם,  שידוע  כפי  התקציב  זה.  את  ואישרנו  תמיכות  מסגרות  מתבוועדת  על  כרגע  בססים 
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של   לחלק  2021התקציב  רשאים  אנחנו  התמיכות  לנוהל  בהתאם  ההצעה   50%,  הזאת.  מהמסגרת 

-, כאשר מתבססים על הבקשות שהוגשו ל50%המוגשת פה זה למעשה על פי אותה מסגרת בשיעור  

ב.  2022 שקיבלו  עמותת  ב  2021-כלומר  ניגשו  שניג  2022-ולא  עמותות  מאידך  קיבלו,    2022-ב  שולא 

נידונו וקיבלו את ההחלטות בהתאם. התמיכות מחולקות לפרקים בהתאם לסעיפי  2021-ולא קיבלו ב

 התקציב מסגרות כפי שאישרנו. ההחלטה אם מצביעים על כל פרק או ביחד, זו החלטה שלכם. 

 

 על כל פרק.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -הפרק הראשון זה מבנה ציבור מר יוסי מזרחי: 

 

 יהיה אפשר להעיר משהו?   רייזמן: ל מר מיכא

 

 כן, כן, על כל פרק.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני רוצה להעיר משהו לגבי הנושא של התמיכות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 גם אני.  מר ניר קריסטל: 

 

תקציב  החליטה מועצת העיר לא לאשר את    2021, בסוף דצמבר  -אני חושב ש מר מיכאל רייזמן: 

חושב   אני  יכולה שבהעירייה.  הייתה  עכשיו,  עליה  מדברים  שאנחנו  הזאתי  ההחלטה  ינואר  תחילת 

שאמורות  עמותות  אותן  לכל  עוול  עשתה  העיר  שהנהלת  חושב  אני  ינואר.  בתחילת  כבר  להתקיים 

לקבל את הכספים ולשלם משכורות לאנשים, שלא עשתה את זה בתחילת חודש ינואר וחיכתה לסוף  

הזאתי. אני אוסיף ואומר שניתנה הבטחה להרבה מאוד עמותות, ה חודש מרץ, כדי להעלות את ההצע

שהדבר הזה יתקיים קודם וזה לא היה. ניתנה הבטחה שיעשו סבב טלפוני, וזה לא קרה. ואני רוצה  
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להגיד, כל אותם אלו שחושבים שמי שפוגע באותן עמותות, זה אותם שלא מצביעים על התקציב או  

היה אפשר לעשות כבר בתחילת    50%-ן. את אותה החלטה של הכוכן מצביעים על התקציב, זה לא נ

פה   ניתנה  הנראה  כפי  זה,  את  אמרנו  אנחנו  זה,  על  דיברנו  אנחנו  יוסי,  הזאתי  ההחלטה  את  ינואר. 

  -הוראה

 

 אני מציע לפנות למשרד הפנים.  מר ניר קריסטל: 

 

מי שהיה אחראי לאי    ה,כפי הנראה ניתנה איזה שהיא הוראה לא לבצע את ז מר מיכאל רייזמן: 

הנהלת   זה  ינואר,  בתחילת  חולקו  לא  האלה  שהכספים  לכך  שאחראי  מי  היום,  עד  הכספים  חלוקת 

 העיר בראשותו של ראש העיר, שלא העלו את הדבר הזה עד עכשיו.  

 

   -אז בוא אני רוצה להעיר מר ניר קריסטל: 

 

 לא סיימתי.  ודרק רגע, רק שנייה, עוד לא סיימתי. אבל ע מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל הוא לא בא אליך בטענה.   מר ארז ברט: 

 

בחודש   מר מיכאל רייזמן:  ללא תקציב  גם  לקבל את השכר שלו,  עירייה המשיך  עובד  כמו שכל 

העירייה   שולחן  על  שנסמכים  העמותות  אנשי  אותם  שכל  חושב  אני  ככה  פברואר,  ובחודש  ינואר 

גם  השכר  את  לשלם  צריכים  היו  הכסף,  בחודש  ל  בקבלת  גם  שלהם  בחודש  עובדים  וגם  ינואר, 

פגעתם   אני חושבת שאתם פשוט  הלנת שכר.  שיגיעו למצב של  להם  לגרום  היה  ואי אפשר  פברואר, 

 בפעילות של אותן עמותות. 

 

 מיכאל בחייך, מיכאל.    מר אילן כהן:
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   -אילן, אילן, אילן, אילן מר מיכאל רייזמן: 

 

  -מיכאל זה  מר אילן כהן:

 

  -אילן, אילן כאל רייזמן: מימר 

 

   -תהיה... בחייך מה זה  מר אילן כהן:

 

  -אילן, אילן מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... בתקציב.   מר אילן כהן:

 

  -אילן אתם פגעתם באותן עמותות מר מיכאל רייזמן: 

 

 כל דבר אתם נגד ואנחנו אשמים?   מר אילן כהן:

 

ות לקבל תמיכה עירונית. אם לסימפונט רעננה,  ורפגעתם באותן עמותות שאמ מר מיכאל רייזמן: 

 -אם זה קבוצות הכדורגל, אם זה קבוצות הכדורסל

 

 אתה זה שיצאת נגד סימפונט רעננה.  מר חיים ברוידא: 

 

 כל מי שאתם רוצים פגעתם בהם. קחו את זה רק לתשומת הלב.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אנחנו פגענו בהם.   מר חיים ברוידא: 

 

 כן, אתה, אתם.   זמן: יימר מיכאל ר

 

 אתם פגעתם בכל תושבי רעננה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתם לא...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה צודק. אתה צודק.   מר חיים ברוידא: 

 

אותה.   מר מיכאל רייזמן:  ודחיתם  הוועדה,  על...  הודעתם  אתם  אותה.  ודחיתם  הוועדה  את   ...

 חברי המועצה.  ל אתם הבטחתם שתעשו סבב טלפוני, ולא עשיתם,

 

 ברשותך אני רוצה להשיב לך.  מר יוסי מזרחי: 

 

 יוסי, זה לא אתה צריך להגיב.  מר מיכאל רייזמן: 

 

לא   מר יוסי מזרחי:  מעולם  כל  קודם  לעובדות.  להתייחס  לעובדות.  כן  רוצה  אני  לא,  לא, 

 הובטח סבב טלפוני, כי אי אפשר לעשות ישיבת מועצה בסבב טלפוני.  

 

 תשאל את ראש העיר אם הוא לא הבטיח.   יזמן: רימר מיכאל 

 

 רגע, רגע.  מר יוסי מזרחי: 
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 תשאל את ראש העיר אם הוא לא הבטיח.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -התקציב מעולם מר יוסי מזרחי: 

 

 תשאל את ראש, אל תגיד שהוא לא הבטיח.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בחיים לא הבטיח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא שמעת, תגיד לא שמעת.  רייזמן: ל מר מיכא

 

 בחיים לא הבטיח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תגיד את זה גם אתה. לא שמעת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -ישיבת תמיכות מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה לא שמעת את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -תמיכותחלוקת  מר יוסי מזרחי: 

 

 ח,  טיבחיים לא הב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תגיד שלא הבטיח.   מר מיכאל רייזמן: 
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 בחיים לא הבטיח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תגיד כזה דבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בחיים לא הבטיח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אל תגיד כזה דבר, אל תגיד כזה דבר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -יתה בחודש ינואר. אבל היא יכלההימיכאל, חלוקת תמיכות מעולם לא  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא נכון, לא נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, רגע, רגע,  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא נכון, לא נכון, נתנו על חשבון, נתנו על חשבון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 נתנו על חשבון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תן לו להשיב.  מר חיים ברוידא: 

 

 שנה.   100אתה רק שנתיים נותן פה תמיכות. סליחה, העיר הזאתי מתקיימת  מיכאל רייזמן:  מר
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  -אני מדבר מר יוסי מזרחי: 

 

 שנה יש לרעננה.   100 מר מיכאל רייזמן: 

 

 שיש תקציב.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא בשנה האחרונה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שיש תקציב.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מיכאל אני מעביר : מר יוסי מזרחי

 

 לא בשנה האחרונה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנים תקציב.  3אני מעביר  מר יוסי מזרחי: 

 

 שנה רביעית, שנה רביעית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -עד עכשיו העברתי. הרוב אושרו בפברואר. עכשיו מדוע מר יוסי מזרחי: 

 

 . מהותמיד הייתה מקדמה, ניתנה מקד מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא ניתנה מקדמה.   מר יוסי מזרחי: 
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 ניתנה, ניתנה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כי מקדמה היא באישור מועצה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ברור. אין מקדמה בלי תקציב מיכאל.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מועצה נתנה אישור לזה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 עמותות, אין תקציב...  ב אתה פגעת, אתה פגעת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא פגעתי בשום דבר. לא פגעתי בשום דבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מיכאל,... כמו הייתה השנה שאין תקציב מאושר מר יוסי מזרחי: 

 

 אז מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, רגע, דקה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אז מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אושר, התקציב המאושר האחרוןמ לא... תקציב מר יוסי מזרחי: 

 

  -יוסי מר מיכאל רייזמן: 
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 היה תקציב גירעוני. רגע, רגע, תקשיבו רגע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 רגע, אתם רוצים להקשיב או לא רוצים להקשיב?   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול זה מתמטיקה.    מר ארז ברט: 

 

 רק על מספרים? ר יש לך עניין מהותי או שאתה רוצה לדב  גב' מיכל ברם:

 

 ודאי מהותי.    מר ארז ברט: 

 

 אז תגיד, כי התקציב...   גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד( 

 

 אני מעמיד את זה להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

לעירייה   מר מיכאל רייזמן:  אשראי  לתת  כדי  יוסי,  זאתי.  אמירה  איזו  זאתי,  אמירה   5%איזו 

 את העמותות? למה לא הביאו את העמותות.  אוהעלו את זה, אישרנו את זה. למה לא הבי

 

 תן לו להגיב.   מר אילן כהן:

 

 זו לא תשובה שלך, אתה לא יודע את התשובה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אז רגע, תן לי מר יוסי מזרחי: 
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 הוא אומר לך מעולם זה לא הובא בינואר. הוא מסביר לך.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ה להתייחס לעובדות. וצאני ר מר יוסי מזרחי: 

 

אריאל תאמין לי, אני כאן יותר שנים ממך. אני כאן יותר שנים ממך, אני יודע   מר מיכאל רייזמן: 

 בדיוק מה קורה. אתם פוגעים בציבור הרענני.  

 

 אנחנו פוגעים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ת.  יוהרענניות. אתם פוגעים בעמותות הרעננאתם פוגעים בעמותות  מר מיכאל רייזמן: 

 

אותה   מר חיים ברוידא:  את  לי  מזכיר  אתה  לי,  מזכירים  אתם  משהו,  לכם  להגיד  רוצה  אני 

אישה שהרגה את בעלה, ועכשיו היא מתלוננת שהיא אלמנה, זה בדיוק, זה בדיוק, בדיוק. אתם לא  

 שמים לב להתנהלות שלכם. הורסים כל חלקה טובה... 

 

   -לא הבנתי, לא הבנתי מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא הבנת?  ר חיים ברוידא: מ

 

 לא הבנתי את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

אני רוצה להתייחס לעובדות. הדיון בוועדת תמיכות היא לאחר אישור מליאת   מר יוסי מזרחי: 

תקציב  שאין  הזו  הסיטואציה  אושר.  לא  והתקציב  מאחר  שנה.  לאותה  תקציב  מסגרות  על  מועצה 
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רא פעם  קרה  תקציב  שומאושר,  על  להתבסס  יכולים  לא  גם  רעננה. אנחנו  בחיי  חושב  אני  .  2021נה 

   -התבסס על, אם אנחנו מסתכלים על גביית אגרת שמירה 2021תקציב 

 

הייתה   מר מיכאל רייזמן:  הזאתי  העבודה  מסגרת  גם  עבדו,  בעיר  העבודה  מסגרות  שכל  כמו 

 צריכה להתקיים.  

 

 מע. שותן לו לדבר, אני לא   מר אילן כהן:

 

 אתם הייתם צריכים לתת לקיים גם את מסגרת העבודה... נקראת עמותות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל, לא תמיד אתה צודק, וכנראה במקרה הזה אתה גם לא צודק.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני רוצה להגיד לך מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה לא צודק.   מר חיים ברוידא: 

 

 תמיד צודק, אבל אני תמיד אני.   לאאני  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה לא צודק.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר מה שאני חשוב.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בסדר, על הכיפאק אבל הוא אומר לך...  מר חיים ברוידא: 
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 אני לא תמיד צודק כן, אבל אתה תמיד צודק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה תמיד צודק.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אני לא אמרתי שתמיד אני צודק.  מר חיים ברוידא: 

 

האלה  מר מיכאל רייזמן:  שהעמותות  לכך  לגרום  דרך,  למצוא  יכולים  היו  להגיד  רוצה  אני  אז 

 תקבלנה כסף בזמן, ולא תגיע למצב של פשיטת רגל.  

 

 רגע מחוץ לתקציב?   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 מיכאל מחוץ לתקציב?   ן: מר חיים גולדמ

 

  -רק לסבר את האוזן, גם התקציב שהולכים לאשר כרגע מר יוסי מזרחי: 

 

 כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

.  1/12-מתקציב שנה שעברה, הולך להינתן לעמותות ב  50%שהוא בשיעור של   מר יוסי מזרחי: 

  -כלומר

 

 אבל זה היה יכול להיות לפני חודשיים.   מר מיכאל רייזמן: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 28.03.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 72 
 

 

  -כלומר יוסי מזרחי:  רמ

 

 אתה פוגע בעמותות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -כלומר גם היום מר יוסי מזרחי: 

 

 זה יכל להיות לפני חודשיים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל פגעת בעמותות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא פגעתי באף אחד.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יב, אז אי אפשר... קצאתה לא מאשר ת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם תעשה תקציב..., לא תפגע באף אחד. התקציב העירוני הוא לא חוקי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 פגעת בגדול אתה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 פגעת בעמותות. פגעת בעמותות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ממש לא.  מר מיכאל רייזמן: 
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 עת בעמותות ושכולם ידעו. פג מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני רוצה להגיד משהו.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

חבר'ה, חבר'ה, אני רוצה להגיד לפני שאני נותן לכם אישור דיבור. אם אתם  מר חיים ברוידא: 

חושבים, רגע שנייה, אם אתם חושבים שהציבור מטומטם, הוא לא. אתם לא יכולים לא לאשר את  

פוגעים בציבור. מיכאל, תתעשתו, תתעשתו,    ולהתקציב, להגיד על הכ לנו שאנחנו  ולבוא להגיד  לא, 

 אתם בבעיה גדולה תתעשתו. 

 )מדברים יחד( 

 

 קדימה כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 .  2022אני רק רוצה לציין שהתקציב הובא להצבעה ולאישור רק בפברואר  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 מה זה רלוונטי?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -בטח שזה גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אל תגידו שדחינו את התקציב.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז זה לא דחינו את התקציב.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -אם לדייק התקציב הובא בדצמבר לדיון, ואמר מר אריאל הילדסהיימר:
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 אבל לא העליתם אותו להצבעה. אבל לא העליתם להצבעה.  מר ניר קריסטל: 

 רים יחד(  דב)מ

 

 כן ניר.  מר חיים ברוידא: 

 

 היא לא יכולה לדבר כל הזמן.   מר אילן כהן:

 

 אוקיי, אילן דבר, דבר בבקשה אילן.  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא נתן לי רשות דיבור.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע, אילן.   מר חיים ברוידא: 

 

 תגידו מה אתם צוחקים עליי.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתם לא יכולים רק לדבר ולצעוק. גם אני רוצה.   כהן:ן מר איל

 

 תסתכל על שלושתם יושבים...  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, נתנו לך, אני מבקש לדבר לפניך, בסדר?    מר אילן כהן:

 

 בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

 

 דיברת לפניי.    מר אילן כהן:
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 בבקשה.  מר ניר קריסטל: 

 

לך גם היום בוועדת מכרזים הייתה ישיבה, שתקציב שאושר  ד  אני רוצה להגי  מר אילן כהן:

   -למיזוג ואיך שהוא

 

 במשכן האומנויות.    : גב' דרורה כהן

 

  -במשכן אומנויות לציבור, ותקציב שאושר והיה מכרז   מר אילן כהן:

 

 מי אישר?  מר רחמים שלום: 

 

גן למשכן אומנויות, מז₪ לעשות את ה  350,000-כסף, וביקשו רק את ה  Xשל    מר אילן כהן:

  -שבקיץ כשחם אף אחד לא יוכל להיכנס לשם. באו לישיבה הזאת

 

 מי בא?   מר אלי אלוש:

 

  -וגב' וייטראוב תקפה אותי... אישי ופגעה בי מספר פעמים, וגם לי  מר אילן כהן:

 

 איך זה קשור לדיון על התמיכות.  מר ניר קריסטל: 

 

 שים שהיו.  אנבואו נשאל  גב' רונית ויינטראוב: 
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 הצבעה פוליטית.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא אושר, מה שנטען אנחנו אשמים. מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני יכול עכשיו להתייחס?   מר ניר קריסטל: 

 

ניר, לא סיימתי ניר. לא סיימתי. תפריעו לי, אני גם אפריע לכם. אני גם יודע    מר אילן כהן:

 להפריע. 

 

 אני לא מפריע.   ל: סטמר ניר קרי

 

  -אז בואו נהיה באמת תרבותיים  מר אילן כהן:

 

 קדימה יאללה.   מר חיים ברוידא: 

 

נראים    מר אילן כהן: אנחנו  איך  יודע  אתה  בצעקות.  לא  אחד.  אחד  לשני  אחד  נקשיב 

 בפייסבוק, כולם מסתכלים עליי, כמה הודעות אני מקבל פה. 

 

 מפסיק לצעוק, הוא צועק.  א ההוא שיושב לידך ל  מר אלי אלוש:

 

 אלי, אתה רוצה...    מר אילן כהן:

 

 תדבר לזה שיושב לידך.   מר אלי אלוש:
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אישי    מר אילן כהן: נוהגת רק לתקוף אותי באופן  והיא  בושה,  לא  זו  לדבר.  רוצה  אני  אלי 

  -ולפגוע, שאני לא מתאים וזה

 

 אני אמרתי את זה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, רונית אני לא הפרעתי לך לדבר.   ן:מר אילן כה

 

 איפה אמרתי? אתה לא יכול לבוא לשקר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול מוקלט. רונית הכול מוקלט.   מר אילן כהן:

 

 גם העובדה שאמרת לי שתפרסם בפייסבוק.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא אתן לכם לדבר.    מר אילן כהן:

 

 כי הפעלת לחץ על ההצבעה שלי?  אוב: טרגב' רונית ויינ

 

אתם באתם מלכתחילה פה עכשיו, למרות כל המצב בארץ, במצב הביטחוני,    מר אילן כהן:

  -ובאתם 

 

 מה הקשר למצב ביטחוני?   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  
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 אילן בבקשה, אילן תגיד.   מר חיים ברוידא: 

 

ני מציע לך באמת רונית, להתנהג באמת בכבוד לאחד  א  אוקיי, רונית, רונית  מר אילן כהן:

בואו  באמת  אז  אישי.  באופן  אחד  אף  לתקוף  לא  משתדל  ואני  בכבוד,  נוהג  שאני  כמו  מהמועצה, 

כל   עם  הסאגה  עם  תספיקו  אבל  אחד,  אחד  אתכם  נשמע  לשני,  אחד  בכבוד  לדבר  מעכשיו  נמשיך 

 ההצגה הזאת.  

 

 אפשר שאלה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא אני, הוא קובע.    ר אילן כהן:מ

 

 אליך, אליך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני לא ראש העיר, הוא... להגיד.   מר אילן כהן:

 

על דברים שאמרת. זה אומר שתיתן לי להצביע בוועדת מכרזים על צו מצפוני   גב' רונית ויינטראוב: 

 צריכה להצביע על פי צו מצפוני.   נימבלי לאיים שתפרסם בפייסבוק את אופן ההצבעה שלי. כי א

 

 אולי יש הסבר למה מנעת את המזגן במרכז לאומנויות.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אגיד לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה מנעת אותו?   מר חיים ברוידא: 
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  -מועצת העיר תחליט אם יש ספק יחיד גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רגע מר חיים גולדמן: 

 

 -עיני הציבור ויינטראוב:  יתגב' רונ

 )מדברים יחד(  

 

את צריכה... מה שהצבעת. את צריכה לכתוב. את צריכה לכתוב, לא הוא. את   מר חיים גולדמן: 

 צריכה לכתוב מה הצבעת.  

 

אילן, אילן, רק תראה מי מפריע לך חיים גולדמן והמנכ"ל. מי שמפריעים לך   מר ניר קריסטל: 

 חיים גולדמן והמנכ"ל.  

 

 אגב זאת אג'נדה של זאתי מהסיעה שלך.  יים ברוידא: ח מר

 

 וגם ראש העיר.   מר ניר קריסטל: 

 

רונית אני רק אומר לך ולכם חברי האופוזיציה, הקואליציה העוקפת הזאת,    מר אילן כהן:

 תנהגו באמת בכבוד, השנאה פה עולה, אני מתבייש לשבת פה. אני מתבייש לשבת פה? 

 

 אה? שנאיזו   מר אלי אלוש:

 

  -תן לי, אני לא מדבר אליך  מר אילן כהן:
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 איזו שנאה?   מר אלי אלוש:

 

 אלי, אני לא מדבר אליך.    מר אילן כהן:

 

 אני דווקא אוהב אותך.    מר אלי אלוש:

 

 אבל אלי אני לא מדבר אליך.   מר אילן כהן:

 

 אני אוהב אותך.    מר אלי אלוש:

 

 עשינו סולחה נכון?   מר אילן כהן:

 

 מה עשיתם סולחה?   מר חיים גולדמן: 

 

 אבל אני אוהב אותך.    מר אלי אלוש:

 

 רגע אילן, אני לא ראיתי כבש, אני לא ראיתי כבש.   מר ניר קריסטל: 

 

חכמים   מר אילן כהן: דברי  דברים,  אומרים  כשאתם  באמת,  פונה.  אני  אליך  גם  ניר,  ניר, 

 בנחת נשמעים.  

 

 מר איזה עדר שלם של כבשים בחייך מהסולחות. גוהוא היה כבר  מר חיים גולדמן: 

 

 החברים האלה שיושבים לידך.   2למה אתה לא... את מה שאתה אומר על   מר אלי אלוש:
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 אוקיי קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש לי להגיד.   מר ניר קריסטל: 

 

 כן בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 ה תן לי להתייחס. קשתראו, אלי בב מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, קדימה, כן ניר, קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

תראו תקציב התמיכות הפער בינינו, ואני מחזיר את כולנו לישיבת התקציב.   מר ניר קריסטל: 

את   להשאיר  שנכון  חושבים  שאנחנו  ואמרנו,  דיברנו  ואנחנו  התמיכות.  היקף  על  הוא  בינינו  הפער 

. לא להסיר שקל, לא לגרוע שקל ולא להוסיף שקל. הוויכוח בינינו אתם  2021-התמיכות כפי שהיו ב

רעננה.   בעיריית  להוסיף  בחרתם  מסוימות,  בעמותות  להוסיף  בחרתם  שינויים.  שם  לעשות  בחרתם 

כפי שהיא.   2021זכותכם לעלות איזו הצעה שאתם רוצים לדיון. אנחנו אמרנו שאין לנו שום ויכוח על  

יציבו יבטיח  שגם  דצמבר.  ת  מה  בחודש  אז  בדיון  כבר  הראשון,  מהיום  זה  את  אמרנו  לעמותות. 

שאם   במפורש.  אפילו  ואמרתי  זה,  את  הצענו  כי  לפרוטוקולים,  אתכם  מפנה  אני  ואפרופו  והצענו, 

נדרש כדי לא לפגוע בעמותות, ונהפוך הוא כדי לעזור לעמותות, אנחנו מוכנים כולנו לחתום אפילו על  

למשר פנייה  של  תקציב  ד  מסמך  על  מלאה  הסכמה  יש  כולנו  מבחינת  חברים,  להם:  שאומר  הפנים, 

 ולקבל אפילו אישור חריג במשרד הפנים.  כפי שהוא, במטרה לאפשר לעמותות לפעול 2021

 

  -את דבר כזה, אין הליך כזה בחוק. יש חוק, יש חוזר מנכ"ל מר אריאל הילדסהיימר:
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  -אתה מוכן מר ניר קריסטל: 

 

 פתאום יש חוק?   זמן: יימר מיכאל ר

 

 אתה מוכן לא לעזור לי.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

ונכנסים   מר ניר קריסטל:  תנו לי להשלים את דבריי, אתם יושבים ומדברים על תרבות דיבור 

 לי לדברים, אני מצליח להבין את זה. 

 

 אתם אומרים דברים סתם.   מר ארז ברט: 

 

 , אני אענה לו על זה כן. מהקדימה, קדי מר חיים ברוידא: 

 

חריג  מר ניר קריסטל:  באופן  מהם  ולבקש  הפנים,  למשרד  פנייה  להגיש  הצענו  אנחנו  חברים, 

לפעול.  לעמותות  ולאפשר  שהן  כמו  לאשר  התמיכות,  את  לאשר  התקציב,  על  הוויכוח  המצב,  בשל 

כדי שתהיה הסכמה, ו  בסמכותו של משרד הפנים להחליט כן או לא, זה עניין לשיקולו. אנחנו הצענ

תקציב   שאין  שבגלל  ויגידו  טלפונים.  לי  שירימו  הביתה,  עמותות  מנהלי  אליי  שלחו  זה  במקום 

אחד  להם  והסברתי  בעמותות.  פוגעים  האופוזיציה  של  בצד  שיושבים  הרשעים  אז  רעננה  לעיריית 

 אחד. 

 

 תכלס.  מר חיים גולדמן: 
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שיב אנחנו בין פורים לפסח, המן הרשע  תקתכלס. והסברתי להם אחד אחד,   מר ניר קריסטל: 

 כבר עבר. 

 

 תכלס, ואללה אין. מכל מה שאמרת עכשיו זה היה משפט הכי נכון.   מר חיים גולדמן: 

 

שהרשעים   מר ניר קריסטל:  לי  הסבירו  הם  לי,  אמרו  שהם  מה  זה  אגב  דרך  לא,  מצוין. 

  -באופוזיציה

 

 הם צדקו.  מר חיים גולדמן: 

 

 תן לי לדבר בבקשה.  ל אב מר ניר קריסטל: 

 

 נו קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 -הם בדיוק הסבירו לי שהרשעים באופוזיציה בגלל שאין תקציב, אז א' מר ניר קריסטל: 

 

 לגמרי.  מר חיים גולדמן: 

 

 גולדמן די.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא אישי.  מר חיים גולדמן: 

 

י מר ניר קריסטל:  ובקיצור  בתורך.  תדבר  חשוב,  גם  ש  לא  קיים  הזה  והפתרון  פתרון,  לזה 

 כמו שהיא הייתה לזה מאז ומעולם הסכמה מלאה, והיא לא תשתנה.  2021עכשיו. 
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 אבל יש עמותות... אתה מתעלם מהם?  גב' ענבר הוכברג: 

 

במלוא   מר חיים ברוידא:  עכשיו  לך  להסביר  רוצה  אני  לך.  להסביר  רוצה  לך,  להסביר  רוצה 

 הרצינות. 

 

 ... זה לעשות צחוק.   רג: כבגב' ענבר הו

 

סקטוריאלי מר חיים ברוידא:  הייתה  כניסתי  קודם  כאלה   תהחלוקה  מקורבים  אנשים  פי  על 

 ואחרים. צריך לעשות שמה סדר. 

 

 ממש לא נכון.   גב' דבי סלוצקי: 

 

  -אם קבוצת מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא מסכימים.   מר ניר קריסטל: 

 

 .  ממש לא, ממש לא  מר אלי אלוש:

 

 ₪ יש בעיה.    ₪180,000 והיום היא  600,000הכדוריד הייתה עם  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -חיים רגע מר ניר קריסטל: 
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 אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להגיד לך משפט.  מר ניר קריסטל: 

 

 עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע מר ניר קריסטל: 

 

 אמרת דיברת ניר.   יים ברוידא: ח מר

 

 שנייה אני אענה לך משפט.  מר ניר קריסטל: 

 

 דיברת אמרת.   מר חיים ברוידא: 

 

 שנייה, שנייה.   מר ניר קריסטל: 

 

 דיברת מספיק. אי אפשר כל דבר...  מר חיים ברוידא: 

 

 דקות דיברת.   10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אוקיי אישור מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע יש לי שאלה נית ויינטראוב: רוגב' 
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. 16.3.22, לפי המלצת ועדת תמיכות מיום  2022אישור תמיכות לשנת    מי בעד מר חיים ברוידא: 

 מי בעד? מי בעד?  

 

 ביקשנו סעיף סעיף.   מר ניר קריסטל: 

 

 יש בקשה לסעיף סעיף.    מר ארז ברט: 

 

 ביקשנו סעיף סעיף.   מר ניר קריסטל: 

 

 וקיי מבני ציבור מי בעד? פה אחד. א מר חיים ברוידא: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 , בנושא מבני ציבור. 16.3.2022

 

 חינוך וסיוע לילדים בקהילה.  מר יוסי מזרחי: 

 

 חיוך ו?  מר חיים ברוידא: 

 

 וסיוע לילדים בקהילה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 חינוך וסיוע לילדים בקהילה.  ם ברוידא: יימר ח

 

 פה אחד. פה אחד.   מר יוסי מזרחי: 
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 פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 , בנושא חינוך וסיוע לילדים בקהילה.  16.3.2022

 

   ם?בריאות ואיכות חיי מר יוסי מזרחי: 

 

 בריאות ואיכות חיים.   מר חיים ברוידא: 

 

 פה אחד.  מר יוסי מזרחי: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 , בנושא בריאות ואיכות חיים. 16.3.2022

 

 רווחה ושירותים חברתיים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 וע נו. קבאני מחזיק את היד   מר אילן כהן:

 

 פה אחד.  מר יוסי מזרחי: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 , בנושא רווחה ושירותים חברתיים.  16.3.2022

 

 תרבות חינוך וקהילה.   מר יוסי מזרחי: 
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  -סימפונט גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . רגע, זה פרק, סימפונט היא בנפרד.. מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי, יוסי הלאה.   מר חיים ברוידא: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 , בנושא תרבות חינוך וקהילה. 16.3.2022

 

 תנועות נוער. פה אחד.   מר יוסי מזרחי: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 , בנושא תנועות נוער. 16.3.2022

 

 תרומה מיוחדת סימפונט.   מר יוסי מזרחי: 

 

של  גב' רונית ויינטראוב:  הקיצוץ  בגלל  שהורדת  אמרת  בסימפונט  רק,  שאלה  לשאול  רוצה  אני 

ה יכול לקצץ להם על סמך מה  , אז איך את2021. אבל התמיכות האלה מחולקות על פי מפתח  2022

 ולא אושר?  2022-שנעשה ב

 

 למה... מה שקיצצו לא דיברת, רק על הסימפונט? כי זה חשוב לך.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  
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 אילן לפני רגע דיברת על תרבות דיבור.   מר ניר קריסטל: 

 

 אבל גם להם הורידו.    מר אילן כהן:

 

 תן לו לענות.  מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי תענה, תענה.   מר חיים ברוידא: 

 

בהצעת  מר יוסי מזרחי:  הסימפונט  של  שהתקציב  יודע  ואני  השמרנות  בבסיס  מאחר...  רגע, 

₪, לכן בסיס התקציב שלי הוא הסכום המוקטן. היה והתקציב בעתיד יאושר    100,000-תקציב קטן ב

 נוכל להגדיל. כרגע אנחנו הולכים לפי הנמוך מבין השתיים. 

 

 . 1/12-מ 50% ר אריאל הילדסהיימר:מ

 

 אבל אתה לא מחויב...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל עדיין ברגע...   מר יוסי מזרחי: 

 

 אין תקציב מה לעשות, אין תקציב... מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 מי בעד? יוסי תקריא, יוסי.  מר חיים ברוידא: 

 

 מבחינתי הוא תקציב גירעוני.   2021להבין, תקציב רגע, אתם צריכים  מר יוסי מזרחי: 
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 למה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בגלל העדר אגרת שמירה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מה זה קשור? מה זה קשור?  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אנחנו לוקחים אחריות, אתה לא יכול לשנות מר יוסי מזרחי: 

 

 מה זה קשור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לוקח אחריות, אתה לא יכול לשנות סעיפים כמו שאתה רוצה.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

₪. אתה לא יכול להוריד להם    100,000נכון, ולכן אתה לא יכול להוריד להם   מר ניר קריסטל: 

100,000  .₪ 

 

 אתה חייב.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ₪.  100,000אתה לא יכול להוריד להם  מר ניר קריסטל: 

 

 דקה, דקה, דקה רונית, רונית, רונית דקה.   חיים ברוידא: מר 

 

 אריאל תגיד לי מה אתם מרמים את עצמכם?   מר ניר קריסטל: 
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 זה הנוהל קובע.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה חוזר מנכ"ל קובע.     דוברת:

 

  -אז אם ככה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי אל תענה לה, יוסי אל תענה...  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אתם לא יכולים להוריד כסף לסימפונט.   מר ניר קריסטל: 

 

 יוסי, יוסי, יוסי, אל תענה לה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לקבל התייחסות מהיועצת המשפטית?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כל זמן שהיא מתפרצת, אל תענה לה.  מר חיים ברוידא: 

 

 שות דיבור.  אני לא מתפרצת ביקשתי ר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי אל תענה לה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -למה אתה גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מי מר חיים ברוידא: 
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 לא, רגע.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני מתנגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא הסביר לכם את הדברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רוצה להתייחס לדברים.  רגע אני מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני רוצה להתייחס.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מי בעד סימפונט.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אנחנו לא מצביעים מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני לא מציע בעד מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 , הסימפונט לא עבר, אנחנו ממשיכים הלאה. חבר'ה, יוסי מר חיים ברוידא: 
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 לא נכון, לא נכון. ביקשנו לדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 -אני נתתי לכם לדבר מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

רגע, אל תצעקו. אני רוצה רגע, אל תצעקו, אני רוצה להסביר לכם עוד פעם.  מר חיים ברוידא: 

 סף. הוא מעליי בכל החלטה כזאתי.  גזבר העירייה הוא האיש שאמון על הכ

 

 מה אתה אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אין לי שום יכולת להשפיע עליו בדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

 מה אתה אומר.   מר ניר קריסטל: 

 

  -כשגזבר העירייה אומר על פי החוקה שאין לו אפשרות מר חיים ברוידא: 

 

 ה יורד. מעניין אז למה בסעיף הז מר ניר קריסטל: 

 

  -כשגזבר העירייה אומר שאין לו אפשרות, אז אין לו אפשרות מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז אין לו אפשרות וזה לא יעזור. זאת הסיבה שהוא אמר גם בדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 
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יחסי   מר ניר קריסטל:  באופן  מוריד  לא  אתה  למה  הזה?  בסעיף  למה  של  אז  ההוצאות  בכל 

 העירייה? זה לא נכון.  

 

  -לא. חלק מה מר יוסי מזרחי: 

 

  -אתה בחרת מר ניר קריסטל: 

 

 תן לו לדבר ניר.    גב' מיכל ברם:

 

  -2022-בסופו של דבר בהצעת התקציב ל מר יוסי מזרחי: 

 

 היא לא רלוונטית.   מר ניר קריסטל: 

 

   -בחינתי כרגעאת התוכנית ארוכת טווח לפחות מ מר יוסי מזרחי: 

 

 היא לא רלוונטית.   מר ניר קריסטל: 

 

 ... בסכום.  מר יוסי מזרחי: 

 

 היא לא רלוונטית כי היא לא אושרה.  מר ניר קריסטל: 

 

  -מאידך לא מגדיל בהתאם לתקציב מר יוסי מזרחי: 
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   -היא לא רלוונטית. לא סליחה, אבל יוסי, יוסי מר ניר קריסטל: 

 

 הזה צריך להיות שמרן.  אני בקטע מר יוסי מזרחי: 

 

הצעת התקציב, רגע תנו לי לענות לו, תנו לי לענות לו. הצעת התקציב לשנת  מר ניר קריסטל: 

 היא לא רלוונטית כל עוד לא אושרה.   2022

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

  -רגע מר ניר קריסטל: 

 

 הוא מבין יותר טוב מכם בדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 

שאמרתי  טל: מר ניר קריס להיות  יכול  אמרתי,  שאני  מה  את  אישר  הרגע  הוא  תקשיבו  אבל 

לא רלוונטית כל עוד לא    2022דברים מטומטמים, אבל הוא אישר אותם. עכשיו הצעת התקציב לשנת  

להם   מוריד  שאתה  אופן  באותו  לי  להגיד  יכול  אתה  לכן  להוריד    100,000אושרה.  יכול  אתה   ,₪

₪, כל מספר זוכה. ואנחנו לא בלוטו. עכשיו אם היית אומר   730,000  ₪ ושאתה מעלה להם  250,000

עירוני על ההוצאות של    לי התקציב  עכשיו  הולך  רוחב הוצאות    10ומוריד    2021ואני  לכל  מיליון ₪ 

העירייה, הייתי מבין. כשאתה בא ואומר לי כעת, אני מוריד בסעיף זה או בסעיף זה או בסעיף זה, כי  

שהיא לא רלוונטית היא כזאת, זה לא חוקי. אני מודיע שוב פעם, גם על    2022ת  הצעת העירייה לשנ

  -זה נלך לבית הדין, כי אתם פוגעים

 

 -אז לכן זה מה שאני אומר מר יוסי מזרחי: 
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 לפרק הבא יוסי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, אני רוצה להעיר משהו אריאל, מה זה לפרק הבא?  מר מיכאל רייזמן: 

 

שהיא   2021תקציב   יוסי מזרחי:  מר כפי  ובהתאמה...  שמירה,  אגרת  להעדר  בהתאמה 

 מצומצם. 

 

 ₪ בסימפונט?   100,000זה  מר ניר קריסטל: 

 

 -חלקו בסימפונט וחלקו גם בסעיפים נוספים מר יוסי מזרחי: 

 

 כמה זה בסימפונט?   מר ניר קריסטל: 

 

 ללא ספק.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 

 אבל זה לא חוקי, אתם מצביעים על דבר לא חוקי. אבל זה לא חוקי.   יסטל: מר ניר קר

 

 הוא עושה את העבודה שלו.  מר חיים גולדמן: 

 

 חבר'ה אבל זה לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני יכול להעיר משהו?   מר מיכאל רייזמן: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 28.03.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 97 
 

 אבל הוא טועה והוא הבין. חבר'ה זה לא חוקי.   מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה אני מתנצל בפני הסימפונט רעננה ברוידא: מר חיים 

 

 אני מבקש להעיר משהו.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מאוד מתנצל בפני סימפונט רעננה.  מר חיים ברוידא: 

 

 שאתה הורס אותה, שאתה מוריד לה...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

 רגע, תני לרייזמן לדבר.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אפשר להעיר הערה? תן לי רגע לדבר. אני יכול להעיר הערה?  מן: מר מיכאל רייז

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

אז   מר חיים גולדמן:  לדבר,  לו  נותן  לא  הוא  לו.  נותן  לא  שאתה  כמו  הערה  לתת  לך  נותן  לא 

 שהוא לא ידבר. כולם מדברים אז כולם מדברים.  

 

 ע אותו.  הם לא נותנים לגזבר לדבר, רוצים לשמו  מר אילן כהן:

 

בושה  מר חיים גולדמן:  וזו  מקצוע...  איש  הוא  אותו,  ישסעו  ושלא  קודם  ידבר  שהגזבר  לא, 

 וחרפה מה שקורה פה.  
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יעזור   מר חיים ברוידא:  לא  זה  יעזור,  לא  וזה  אמרת.  שאתה  את הדברים  פעם  עוד  תגיד  יוסי, 

 לאף אחד. 

 

 אבל אפשר להעיר הערה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הגזבר הוא הגזבר.   דא: מר חיים ברוי

 

 אבל אפשר לדבר?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הערות.   20הערת כבר  מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, אני רוצה להעיר הערה בקשר לסימפונט מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 מיכאל, תן ליוסי לענות. מיכאל, תן ליוסי לענות.    : גב' דרורה כהן

 

חושב  ייזמן: מר מיכאל ר אני  כל  קודם  חושב,  אני  הסימפונט.  לגבי  משהו  להגיד  רוצה  אני 

יעבור,   2022,וכשתקציב    2021לפי תקציב    50%, אז אפשר לתת עכשיו  50%שמכיוון שמחלקים רק  

, אני  90%עוד    30%עוד   40%אם הוא יעבור, יהיה אפשר לדבר מה תהיה ההשלמה, האם זה יהיה עוד  

חו אני  יודע מה.  כל הלא  בין הדברים שיש אגרת 50%-שב שעכשיו אפשר לתת את  אין שום קשר   .

זו לא הסיבה שהורידו דווקא כאן   ₪ ובמקום אחר לא. דבר    100,000שמירה או אין אגרת שמירה. 

ישבנו   כשאנחנו  העיר,  לראש  וגם  יוסי  לך  גם  להזכיר  רוצה  אני  להם  נוסף  והכתבנו  הסימפונט  עם 
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 ייבנו שלא נפגע להם בתמיכה. מחירים חדשים, אנחנו התח

 

 נכון.    דובר:

 

מול  מר מיכאל רייזמן:  שלכם  בהתחייבות  עומדים  לא  העיר  ראש  וגם  אתה  שגם  חושב  ואני 

  -הסימפונט

 

  -תגיד לי אני התחייבתי להרבה אנשים, אני לא מבין מר חיים ברוידא: 

 

 יוסי, אל תגיד לא נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -תקשיב מר חיים ברוידא: 

 

 -הגענו איתן להסכםכשאנחנו  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לא יכול להתחייב על דבר כזה, בשום...   מר יוסי מזרחי: 

 

   -כשאנחנו הגענו איתם להסכם, אנחנו אמרנו להם מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה זאת אומרת אתה התחייבת מראש...    גב' מיכל ברם:

 

 , מה שנעשה פה. אבל אתם עושים פה מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא הבנתי.   גב' מיכל ברם:
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הוריד   מר מיכאל רייזמן:  הוא  גוף אחד ממנו  בין  ואיפה  איפה  פה  כל   100,000נעשה  לעומת   ,₪

 הגופים האחרים.  

 

 זה לא חוקי.  מר חיים גולדמן: 

 

   -אני לא חושב מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה לא חוקי, אתה התחייבת מראש?  מר חיים גולדמן: 

 

  -אני חושב מיכאל רייזמן:  מר

 

 זה... בלתי חוקית בעליל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לגמרי. מי שקובע את התקציב זה אנחנו מר חיים גולדמן: 

 

 ... לא נכונה... בניהול התקציב.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... אתה התחייבת מראש? בלי להצביע על זה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ה אתם רוצים להצביע עוד פעם על הסימפונט.  חבר' מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה הקשבת למה שאמרת כרגע?   גב' מיכל ברם:
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 רוצים להצביע על הסימפונט?  מר חיים ברוידא: 

 

 אמרת מראש התחייבת...    גב' מיכל ברם:

 

 קדימה סימפונט רעננה מי בעד? מי בעד סימפונט רעננה.  מר חיים ברוידא: 

 

 סימפונט רעננה, מי בעד?   מר:מר אריאל הילדסהיי

 

 מי בעד? מי נגד? מי נגד? מי נמנע?  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו נמנעים כי אנחנו מתנגדים להפחתה ולפגיעה בסימפונט.  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו מתנגדים להפחתה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אנחנו מתנגדים להפחתה.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

  -אנחנו רוצים שהם יקבלו כמו שקיבלו ייזמן: מר מיכאל ר

 

 אנחנו רוצים שהם יקבלו את מלוא הכסף.   מר ניר קריסטל: 

 

 אז תאשרו את התקציב...    גב' מיכל ברם:

 

 מגיע להם מלוא הכסף, ולא פחות.  מר ניר קריסטל: 
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 :הצבעה

  8 –בעד 

 0 -נגד 

  11 –נמנע 

 החלטה: 

בהתאם להמלצת ועדת תמיכות מיום    2022תמיכות לשנת  שר  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לא

 . סימפונט, בנושא 16.3.2022

 

 עמותה למען האזרח הוותיק, מי בעד העמותה למען האזרח הוותיק?   מר חיים ברוידא: 

 

 מי נגד?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אוקיי, פה אחד.   מר חיים ברוידא: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

 .  עמותה למען האזרח הוותיק, בנושא 16.3.2022

 

 ואחרון זה עמותות הספורט.  מר יוסי מזרחי: 

 

 עמותות הספורט, מי בעד עמותות הספורט.   מר חיים ברוידא: 

 

 ...  2021-רגע,... עמותות הספורט כי גם שמה ב מר ניר קריסטל: 
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 י בעד עמותות הספורט?  מ מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כולם פה אחד.   מר ניר קריסטל: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  לשנת  החליטה  מיום    2022תמיכות  תמיכות  ועדת  להמלצת  בהתאם 

  עמותות הספורט. , בנושא 16.3.2022

 

 אנחנו עוברים לסעיף הבא, אישור למחיקת חובות והסדרי פשרה.  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע, אני מבקשת להוסיף לפרוטוקול שאנחנו מבקשים להבין וב: גב' רונית ויינטרא

 

 אני לא שומעת, אתה נורא מפריע באמת, אני לא שומעת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -תיקון בסימפונט ברעננה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 את באה אליי?    מר אילן כהן:

 

 .  אני מבקשת לפרוטוקול גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו נפנה דרך אגב למשרד הפנים בעניין הזה.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 28.03.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 104 
 

 אנחנו נפנה בעניין הזה למשרד הפנים.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 מיכל בבקשה, מיכל.   מר חיים ברוידא: 

 

ה, אני לא יודעת כמה, כמה אני רק רוצה להבין על מה היה הוויכוח בחצי שע  גב' מיכל ברם:

  -זמן האחרון? יש לי שאלה

 

 ₪ מהסימפונט.  100,000גרעתם  מר ניר קריסטל: 

 

קודם    גב' מיכל ברם: פה  נאמר  אבל  פה    2אוקיי,  נאמר  אחד  אותם.  הבנתי  שלא  דברים 

שכאילו עשיתם איזה שהוא הסכם מסוים, והתחייבתם על איזה שהיא תמיכה עתידית. זה קצת לא 

   -כאילו, איך אתם ברור

 

 לא, טוענים שראש העיר עשה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אתם אמרתם.    גב' מיכל ברם:

 

 לא. זה מיכאל. אמר את זה מיכאל.  מר חיים גולדמן: 

 

 מיכאל וניר אמרו.    גב' מיכל ברם:

 

 הוא אמר שהוא קבע איתם מראש. הוא קבע איתם מראש על התמיכה.   מר חיים גולדמן: 
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 הוא אמר שראש העיר התחייב.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

אם ראש העיר מתחייב הוא היה מבצע את זה, אבל לא משנה. אתם עומדים    גב' מיכל ברם:

 על הרגליים כי כאילו התחייבתם באיזה שהוא הסכם...

 )מדברים יחד(  

 

   -עיריית רעננה מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, רגע.   גב' מיכל ברם:

 

 אני משיב לך.   יר קריסטל: מר נ

 

 ...   גב' מיכל ברם:

 

כן, אני אסביר לך, אני אסביר לך, אני אסביר לך, אני אשיב לך. אני אשיב לך  מר ניר קריסטל: 

   -כן. אני אשיב לך

 

 אוקיי חבר'ה די.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להשיב לה, היא שאלה שאלה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר. די  מר חיים ברוידא: 

 

 תרשה לי להשיב לה.   מר ניר קריסטל: 
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 טוב, לא צריך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי להשיב לה.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא צריך ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל אתה לא יכול לתת לה לדבר ולשאול אותנו שאלות מר ניר קריסטל: 

 

 פעם.  20בסדר, אתה השבת, כבר אמרת  מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה להשיב לה.   מר ניר קריסטל: 

 

 לפקודת העיריות.  338-339אישור למחיקת חובות והסדרי פשרה על פי סעיפים . 7

 

  -אישור למחיקת חובות הסדרי פשרה מר חיים ברוידא: 

 

 אתם לא מבינים על מה אתם מצביעים.  מר ניר קריסטל: 

 

 יריות. יוסי תסביר בבקשה. לפקודת הע 339 338על פי סעיפים  מר חיים ברוידא: 

 

במהלך   מר יוסי מזרחי:  שבוצעו  פשרה  הסדרי  המועצה  לאישור  הפשרה  2021מובא  הסדרי   .

עקב   חלקם  נכסים,  כונס  מינוי  עקב  חלקם  אותם.  לגבות  ניתן  שלא  ארנונה  בחובות  דנים  האלה 
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ומבקשים    החלטות של בתי משפט או מצב כלכלי. הרשימה נשלחה אליכם עם ראשי תיבות כמובן,

 את אישורכם למחיקת החובות. 

 

שירותים  גב' רונית ויינטראוב:  נציגי  של  פיקוח  יש  תמיד  כאלה  שלדברים  יודעים  גם  ואנחנו 

 חברתיים? 

 

עם  מר יוסי מזרחי:  על הסדרי פשרה שרובם  זה הדיון הבא. זה מדובר  הנחות,  ועדת  זה  לא, 

 עסקים ולא מגורים.  

 

   -ם על סדרי פשרהאבל ג גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מי בעד אישור למחיקת חובות מר חיים ברוידא: 

 

 תן לי לשאול, מה קורה לך?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא ענה לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה קורה לך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא ענה לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא עדיין עונה לה.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 אני רוצה לדעת את מקדמי הבקרה.  ויינטראוב:  גב' רונית
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 היועצת המשפטית והגזבר...  מר יוסי מזרחי: 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה בעיה שלך גם כן, אתה לא מנהל את...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני מנהל מצוין אנה.   מר חיים ברוידא: 

 

  -לדבר בשקטאז תן לאנשים  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני מנהל מצוין אנה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני רואה, אני רואה.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 339,  338הצבעה. מי בעד אישור למחיקת חובות והסדרי פשרה על פי סעיפים   מר חיים ברוידא: 

 לפקודת העיריות?  

 

 פה אחד.  מר ניר קריסטל: 

 

לפקודת   338-339ות והסדרי פשרה על פי סעיפים  מחיקת חובהחליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 . העיריות
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 אישור העברת אשראי מבנק איגוד לבנק מזרחי.  . 8

 

 עברנו לסעיף הבא. אישור העברת אשראי מבנק איגוד לבנק מזרחי.   מר חיים ברוידא: 

 

 טוב,  מר יוסי מזרחי: 

 

ק מיסודו של הפועל המזרחי,  זה בנק של דתיים, אני רוצה, בנק מזרחי זה בנ מר חיים גולדמן: 

 אני רוצה שתיקחו את זה לתשומת ליבכם כשאתם מצביעים. 

 

אז בנק איגוד התאחד לתוך בנק מזרחי. בנק מזרחי רכש את מלוא הזכויות   מר יוסי מזרחי: 

שזה   איגוד  בבנק  היום  לנו  שיש  האשראים  כל  ולכן  איגוד,  ו  20בבנק  אשראי  מסגרת   ₪   40-מיליון 

 אות, עוברים כולם תחת השם של בנק המזרחי. מיליון ₪ הלוו

 

 עוד פעם, עוד פעם תחזור על הסכומים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ו  20 מר יוסי מזרחי:  עוברים תחת    40-מיליון ₪ מסגרת אשראי  כל אלה  הלוואות,  מיליון ₪ 

 השם של בנק המזרחי.  

 

 כמה הלוואות בסך הכל יש לנו?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיליון ₪.   258-סך הכל כ וסי מזרחי: מר י

 

 מיליון ₪?   258 גב' רונית ויינטראוב: 
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יוסי, זה גם לא כלכלי וזה גם לא אתי לעשות את זה בצורה הזאתי. אני חושב   מר מיכאל רייזמן: 

הבנקים האלה התאחדו, צריכים לחלק את העוגה בין שאר הבנקים.    2-שאת הסכום הזה מכיוון ש

 בנק מזרחי המאוחד כרגע עם בנק איגוד, יקבל את כל העוגה הזאתי. לא יכול להיות ש

 

  -איזה מר יוסי מזרחי: 

 

ה מר מיכאל רייזמן:  את  שצריכים  חושב  כל   20-אני  בין  לחלק  האשראי,  של  האלה   ₪ מיליון 

 הבנקים. 

 

 ואז להתחיל הלוואות חדשות.   מר ארז ברט: 

 

בהם. אם זה בנק הפועלים, כל הבנקים, לחלק בין כל הבנקים שאתם נמצא   מר מיכאל רייזמן: 

 מיליון ₪ לגבי כולם.  20-את ה

 

 אני לא מבין על מה אתה מדבר מיכאל. זה הרי לקחת הלוואות מחדש.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מבין, אני לא אחראי על מה שאתה לא מבין.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 בים או מה?  מה הסיבה... תנאים יותר טו : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה לא אחריותי למה שאתה לא מבין. אם אתה לא מבין זו בעיה שלך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

בכלכלה.   מר חיים ברוידא:  מבין  לא  באמת  שאתה  למסקנה  מגיע  יודע  אתה  לאט  לאט  אני 
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 באמת אני אומר לך. את האמת אני אומר לך. מה הקשר, זה דברים שהיו בתוך הבנק... 

 

יום אתה פותח את הקורס, כדי שאני  ל: מר ניר קריסט חיים, אני רציתי לשאול אותך באיזה 

 אצטרף. 

 

 דברים.   2מיכאל  מר יוסי מזרחי: 

 

 נירשם, נירשם.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

  -אבל מסגרות האשראי צריכות להיות מחולקות בין כל הבנקים מר מיכאל רייזמן: 

 

 ממש לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

חושב   כאל רייזמן: מר מי אני  מזרחי,  בנק  איגוד,  לבנק  משהו  קורה  מחר  אם  הגיונית.  בצורה 

 שחלק מהחלוקה היא חלוקה... לחלק סיכונים.  

 

 לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אל תגיד לי לא.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ממש לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

ים כאלה. ועכשיו אתה הולך חלק מחלוקת הסיכונים כן, היא גם לחלק סיכונ מר מיכאל רייזמן: 
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 לגוף אחד, ואתה לא... לכל הגופים.  ואתה מכפיל את המנה

 

 זה ממש לא נכון, ממש לא נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -אוקיי חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 ... שופינג...  מר יוסי מזרחי: 

 

רת האשראי אישור העברת אשראי מבנק איגוד למזרחי. מי בעד אישור העב מר חיים ברוידא: 

 מבנק איגוד לבנק מזרחי? מיכאל לא מצביע, מיכאל אתה נמנע? 

 

 לא, אני נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

נגד   מר חיים ברוידא:  ועדת הנחות בארנונה מיום    1.  100%אתה    14.11.21נגד. הנחת החלטות 

 על שולחן המועצה. יוסי תסביר. 

 )מדברים יחד(  

 

בב מר ניר קריסטל:  ואלוש  מבקש  גולדמן  אני  ראוי,  לא  זה  משניכם.  מבקש  אני  די.  קשה 

 משניכם, אני מבקש משניכם. לא מתאים.  

 

 -הוועדה התכנסה מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 יוסי קדימה, שקט.   מר חיים ברוידא: 
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 תרשמו מי שרושם את הפרוטוקול שאני גם הצבעתי נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אה.  הכול מוקלט הל  מר אילן כהן:

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ועדת הנחות, זו ועדה למגורים.  מר יוסי מזרחי: 

 

 תהילה, אנחנו נמנעים. דבי נגד, אנחנו נמנעים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 

 :הצבעה

 8 –בעד 

 2 -נגד 

  9 –נמנע 

 החלטה: 

 . העברת אשראי מבנק איגוד לבנק מזרחימועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

 

 על שולחן המועצה.  13.02.2022-ו 14.11.2021הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום . 9

 

ועדת הנחות זו ועדה שמתכנסת אחת לרבעון. דנה בהנחות לתושבים על בסיס  מר יוסי מזרחי: 

בסיס  על  זה  אם  לדוגמא  מתיר.  לא  שהחוק  מה  בסיס,  על  שהם  ההנחות  עסקים.  לא  זה  מגורים, 
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על בסיס בריאותי או על בסיס של מקרה ייחודי. הוועדה דנה כל דבר לגופו של עניין,    כלכלי, אם זה 

 ונותנת את ההנחות בהתאם. 

 

אני רוצה רק להעיר למיכאל עוד דבר, הסיכון בלקיחת אשראי הוא על הבנק  מר חיים ברוידא: 

הנחת החלטות   תיקח את הדברים האלה בחשבון, תדע שזה המצב. אוקייולא על העירייה. אז בוא  

 על שולחן המועצה. יוסי.  14.11.21ועדת הנחות בארנונה מיום 

 

  -אז זהו, הצגתי את זה. זה לא רק מר יוסי מזרחי: 

 

 הוא הציע, הוא הציע בזמן שכתבו לך את דף המסרים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה גם של נובמבר וגם מרץ.  מר יוסי מזרחי: 

 

 )מניעת רעש( )שימוש במפוחי עלים(, ותיקון לצו העיריות )עבירות  אישור חוק עזר לרעננה . 10

 . 2022קנס(, תשפ"ב        

 

 . אישור חוק עזר לרעננה.  10אוקיי, סעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 לא צריך להצביע על זה?   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -שימוש במפוחי עלים מר חיים ברוידא: 

 

 עדת הנחות. לא הצבענו על ו גב' רונית ויינטראוב: 
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 לא צריך להצביע. אין הצבעה, אין הצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפילו ארז אומר שלא צריך להצביע.   : גב' דרורה כהן

 

 אין הצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לעשות הנחה.    מר ארז ברט: 

 

העיריות  אוקיי חוק עזר לרעננה מניעת רעש שימוש במפוחי עלים ותיקון לצו   מר חיים ברוידא: 

תשפ"ב   קנס  שימוש  2022  –עבירות  שתעשה  השרון  באזור  הראשונה  העירייה  היא  רעננה  עיריית   .

מנועים חשמליים שקטים, שאינם   על  עלים חשמלי שהינו מפוח מתקדם מדור חדש, שפועל  במפוח 

גורמים למטרדי רעש. המפוח החדש ישתלב גם בעבודה השוטפת של מחלקת הגינון בעירייה, מאפשר  

התושבים ל חיי  באיכות  פגיעה  ובמינימום  וחסכונית,  יעילה  שקטה  בצורה  העיר  ניקיון  על  שמור 

נעשה   עליו. השימוש במפוח...  ולשמירה  והסביבה. מדובר בבשורה חשובה לנראות המרחב הציבורי 

על  הגורף  האיסור  את  לאכוף  העירייה  התחייבה  בה  הסביבה,  להגנת  המשרד  עם  הסכמה  במסגרת 

מפוח המיושניםהפעלת  בשעות    ים  השקטים  המפוחים  של  הפעלתם  את  ולהתיר  והמרעישים 

 המיותרות בלבד. אני מבקשת מהיועצת המשפטית.  

 

  -שאלה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מה קורה עם זיהום האוויר.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 שאלה...  : אנה פוזמנטירגב' 
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  -ויר במינימום עד כדיהמפוח החשמלי הוא גורם לזה זיהום האו עו"ד תהילה סובל: 

 

 מעביר את הלכלוך למקום אחר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אבל אני שואלת שאלה אחרת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 רגע שנייה, אני רק אציג את הנושא ברשותך ואז, בסדר?  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אה בסדר.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

נכנסו לתוקף תקנות למניעת    2011-העיר ב  אז באמת בהמשך לדבריו של ראש עו"ד תהילה סובל: 

במסגרת  המגורים.  באזור  הציבורי  במרחב  הרעש  מפגעי  את  לצמצם  שנועדו  רעש,  מניעת  מפגעים 

התיקון   מאז  לרעש.  הגורם  עלים  מפוח  ולהפעיל  שימוש  לעשות  בעצם  איסור  נקבע  האלה  התקנות 

ל הם  להם,  שאין  וכאלה  לשקטים  שנחשבים  חשמליים  מפוחים  אוויר.  פותחו  לזיהום  גורמים  א 

ובין המשרד להגנת הסביבה גובש נוסח, נוסח מוצע של חוק   במסגרת הסכמה בין השלטון המקומי 

בין החובה של העיריות להמשיך   נקודת האיזון  לפניכם. למעשה החוק הזה מהווה את  עזר שנמצא 

 ות חיי התושבים.  ולטפל בניקיון של המרחב הציבורי, וגם לדאוג מאידך למינימום פגיעה באיכ

 

 רגע, אנחנו מדברים פה גם על המרחב הפרטי.   מר ניר קריסטל: 

 

 סליחה?  עו"ד תהילה סובל: 

 

 זה יחול גם על המרחב הפרטי מן הסתם.   מר ניר קריסטל: 
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 בוודאי.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 יחול על הכול ודאי.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש אזורי מגורים.  על אזור מגורים, איפה ש עו"ד תהילה סובל: 

 

   -לא, לא על עבודות של העירייה, גם הגנן הפרטי מר ניר קריסטל: 

 

  -גם בן אדם יכול להפעיל מפוח מר מיכאל רייזמן: 

 

 ודאי ברור, זה חוק עזר שמחייב את כולם.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 נכון, נכון, רק הדגשתי את זה. אני יודע, רק הדגשתי.   מר ניר קריסטל: 

 

 עכשיו כל העיר תהיה ברעש של מפוח חשמלי.   כאל רייזמן: מר מי

 

 חשמלי כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 כל העיר תהיה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה אמור להיות משהו שקט.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני תכף אסביר לכם.   מר ניר קריסטל: 
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 מה זה שקט.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -הזאתי עכשיו הפרת ההוראה עו"ד תהילה סובל: 

 

  את הולכת עם דציבלים? מר מיכאל רייזמן: 

 

₪. לשאלתך זה משהו שאושר על ידי המשרד להגנת   730היא גוררת קנס של   עו"ד תהילה סובל: 

 הסביבה. 

 

היחידה   מר אריאל הילדסהיימר: מנהל  גם  תבור  אורן  פה  נמצא  גדולה,  בשורה  זו  שקט,  זה  חבר'ה 

 הסביבתית. 

 

 -מה... מפוח שעושההשאלה   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני לא מבין אתה מנהל את הישיבה?  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, לשם שינוי תברך.    : גב' דרורה כהן

 

 אני רוצה להתייחס. אני רוצה להתייחס. אני... אם אני יכול להתייחס או לא.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אנה בבקשה.  מר חיים ברוידא: 
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זה שואב  : נה פוזמנטיראגב'  או שואב?  עדיין מפוח שמעיף את הלכלוך החוצה  זה  לי,  להגיד   ...

 אבק? 

 

 לא, זה מפוח שדוחף החוצה. זה דוחף החוצה.   מר ניר קריסטל: 

 

  -זה מעביר את הלכלוך ממקום מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני אסביר לכם את הסוגיה.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה מה שגורם לזיהום אוויר.  חבל, כי : אנה פוזמנטירגב' 

 

לא, לא, רגע דקה. אנה, אנה, אנה, אנה, אפשר להתייחס? תראו, הסיפור של  מר ניר קריסטל: 

בו   יש  אוויר.    2המפוחים  זיהום  של  שני  אלמנט  בו  יש  רעש,  של  אחד  אלמנט  בו  יש  אלמנטים,  

ב בשימוש  נמצאים  בא  2-המפוחים  נעשה  שזה  הציבורי  במרחב  אחד  חברות מקומות.  ידי  על  מת 

-קבלניות שנותנות שירותים לעיריית רעננה. וגם במרחב הפרטי. החוק מן הסתם אסר על הכול. אמה

מה, אני אומר לכם שגם היום גם הבוקר הזה, בהמון מקומות בהמון מקומות עובדים מפוחים בניגוד  

לא שהציבור  פקודה  של  סוג  שזה  מצב  נוצר  מקום  שהוא  באיזה  כי  מדוע?  בה.    לחוק.  לעמוד  יכול 

מדוע? כי יש דברים שאין דרך אחרת אלא לפנות אותם עם אותה רוח. זה נכון שלו המחוקק היה בא,  

לעבור   המדינה  כל  את  מאלץ  אני  ואומר  בא  היה  המחוקק  לו  חשובה.  נקודה  על  פה  עלית  ואת 

ה שאלה,  אין  גבוה.  יותר  היה  האוויר  זיהום  הפחתת  של  שהאלמנט  צודקת  את  ייתה  לשואבים, 

למנוע  לעבור  שמאפשרים  העובדה  כרגע  אבל  זה.  את  קבע  לא  המחוקק  לצערי  טובה.  יותר  הפחתה 

חשמלי. דבר ראשון הרעש יורד בפחות מחצי, זה דבר אחד. עכשיו אני אגיד לכם דבר נוסף. העיריות 

לגרניק   עברו  העיריות  כל  מפוחים,  עם  לעבוד  יכולנו  שלא  מיום  אחרת,  משמעות  לזה  ויש  עם כולן 
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והיא יקרה מאוד   המים. במדינה שאין בה מים, השיטה הזאתי דרך אגב, אחד מבזבזת המון מים, 

ולכן   קטן.  לא  האוויר  זיהום  אומרת  זאת  הכול.  את  מעיפה  היא  שעדיין  זה  השני  והדבר  זה,  בגלל 

שאת  מה  בדיוק  הוא  במושלם,  מושלם  לא  הוא  בכיוון,  נכון  אחד  צעד  היא  כרגע  הזאתי  האופציה 

 ת, אבל זה צעד נכון בכיוון. אמר

 

שימוש   מר חיים ברוידא:  רעש  מניעת  לרעננה  עזר  חוק  אישור  בעד  מי  אוקיי  ניר.  תודה  תודה, 

 ? מיכאל? 2022 –במפוחי עלים ותיקון לצו העיריות עבירות קנס תשפ"ב 

 

 אני נגד. אתה מכיר את ההצבעה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 פאק.  על הכי 100%בסדר  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה פשוט להעביר את הלכלוך למקום אחר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

אוקיי מועצת העיר מאשרת את חוק העזר לרעננה מניעת רעש שימוש במפוחי   מר חיים ברוידא: 

 . 2022 –עלים ותיקון לצו העיריות עבירות קנס תשפ"ב 

 

 :ההצבע

 18 –בעד 

 1 -נגד 
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 0 –נמנע 

 החלטה: 

לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  עלים(,  מועצת  במפוחי  )שימוש  רעש(  )מניעת  לרעננה  עזר  חוק 

 .  2022ותיקון לצו העיריות )עבירות קנס(, תשפ"ב 

 

 . 2022 –אישור תיקון לחוק העזר לרעננה )ניקוי מגרשים, חצרות וכניסות לבניינים(, התשפ"ב . 11

 

וכניסות  אישור    11סעיף   מר חיים ברוידא:  חצרות  מגרשים,  ניקוי  לרעננה  העזר  לחוק  תיקון 

של המרחב הציבורי    . אני רואה בחומרה רבה וגם חשיבות רבה בכל הנושא2022  –לבניינים התשפ"ב  

. ולא יכול להיות מצב שבו בעלי שטחים פרטיים מזניחים את שטחם שאופן שגורם  מסודרשהוא נקי ו

על ידי  געים סביבתיים ונראותיים של השלכת פסולת וחנייה לא מוסדרת במגרשים האלה, אם  למפ

הבעלים, השכנים ובעיקר על ידי עוברי אורח. הכלי לצמצום מפגעים אלו ותיקון חוק העזר שמאפשר  

להסדרת   לדאוג  שלהם,  המגרש  את  לגדר  שעליהם  אלה,  מגרשים  לבעלי  הודעה  לתת  היתר  בין  לנו 

 הם לרבות פינוי פסולת. אבקש גם מהיועצת המשפטית להציג את התיקון. המתחם של

 

אוקיי, אז מדובר בעצם בחוק עזר שעוסק בטיפול במגרשים פרטיים פתוחים   עו"ד תהילה סובל: 

ועזובים. הצורך לתקן את חוק העזר, נובע מכך שהיום בנוסח המקורי של החוק אין אפשרות להורות 

ר או להקים קיר בתחום המגרש. ובכל מצב שבעצם שרוצים שהמגרש לא  לבעלי המגרשים האלה לגד

במרחב   למטרדים  גורמת  שכמובן  מוסדרת,  לא  לחנייה  או  אשפה  או  פסולת  לזריקת  כאתר  ישמש 

הציבורי. התיקון הזה יאפשר לראש העיר למסור הודעה לבעלי השטח בדבר הצורך לגדר את המגרש, 

האלה יימנעו. כיום בנוסח המקורי של חוק העזר מופיעה אגרת או להקים בו קיר, באופן שהמפגעים  

ניקוי שהיא בעצם במרבית המקרים לא משקפת את העלויות של הניקוי בפועל במקרה שבעל המגרש  

מקבל הוראה מטעם ראש העירייה ולא מנקה, והעירייה צריכה להיכנס בנעליו ולנקות. כך שהאגרה  
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פרופורציונל לא  היא  העזר  בחוק  שעלויות,  היום  ואומר  בא  מהתיקון  חלק  ובעצם  דבר,  לשום  ית 

מילא אחריה, ההוצאות  ולא  הודעה  בעל מגרש שקיבל  אותו  לנעליו של  נכנסת  שבמקרה שהעירייה 

ניקוי שלו, הוא יצטרך לשאת במלוא הוצאות הניקוי ולאו דווקא באיזו אגרה שכבר לא עומדת במה  

 שבאמת העירייה צריכה... 

 

  -יש לי שאלה, רגע שנייה, יש לי שאלה טראוב: גב' רונית ויינ

 

 -לא צריך להסביר על כל מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מסביר, אני רוצה לשאול שאלה.  מר ניר קריסטל: 

 

רגע ניר אני ביקשתי לשאול. יש לי שאלה, עכשיו בעצם את אומרת שהסכום   גב' רונית ויינטראוב: 

 אם נכנסים לנקות. יהיה הולם מבחינת ההוצאה של העירייה 

 

 נכון.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 ומצד שני אני גם מבינה שאפשר יהיה לגדר, לדרוש גידור המגרש.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכון.  עו"ד תהילה סובל: 

 

להיכנס.   גב' רונית ויינטראוב:  פשוט  יהיה  אפשר  אי  אז  מגדרים  אם  כי  סותר,  קצת  לא  זה  עכשיו 

  -'אנק ואי אפשר יהיה להיכנס כדי לכאילו מה מגדרים את הג

 

 אתה מחייב אותו לגדר.   מר אריאל הילדסהיימר:
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לכלוך   גב' רונית ויינטראוב:  יש  אבל  מגדר  הוא  אם  נכנס  אתה  ואיך  לגדר,  אותו  מחייב  אתה 

 ומפגעים? 

 

לי מגרש,   מר חיים גולדמן:  יש  כי אני גם רוצה להבין. אם  יש טעם בשאלה,  יש טעם בשאלה, 

   -לי, אם יש לי מגרשאין 

 

 אז למה לשאול?   מר אלי אלוש:

 

להנחתה.   מר חיים גולדמן:  להרים  כדי  כמה ככה  הזאתי  החוק  בהצעת  כתבתם  לא  האמת, 

 תהיה הגדר, האם יהיה פתח בגדר, מה יהיה פתח הגדר. 

 

 נמוך גבוה.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 עירונית.  הפנינו קודם כל למתווה של... ה מר אריאל הילדסהיימר:

 

מה הקריטריונים? אני רוצה לדעת אם אני אוכל להכניס לשמה רכב או לא,   מר חיים גולדמן: 

 שלי. 

 

 לא, זה גדר אטומה או גדר רשת?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אני רוצה לדעת, אני חושב שהחוק הזה, אם אתם שואלים אותי,  מר חיים גולדמן: 

 

 לם. הוא לא שלם, הוא לא ש מר ניר קריסטל: 
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עם סמכות שלנו, הוא לא נוסח כל כך בצורה הכי מוצלחת. ואני הייתי שוקל   מר חיים גולדמן: 

לתקן את זה, לרדת יותר לפרטים. מפרטים טכניים מה יהיה פתח הגדר, מה יהיה מותר לעשות אסור  

 לעשות בתוך השטח הזה וכן הלאה. כי זה קצת לא הגיוני. 

 

 צודק. אני רוצה גם להתייחס ברשותכם.  אתה צודק, אתה מר ניר קריסטל: 

 

 הנה כתוב פה זה לפי?   מר חיים ברוידא: 

 

לפי דרישת ראש העיר מתוך מטרה להקנות גמישות לראש העיר, כי כל מגרש   עו"ד תהילה סובל: 

 יש לו את המאפיינים שלו ואת הצרכים המיוחדים שלו. 

 

 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 לכן לא נראה לנו נכון משהו אחיד.  בל: עו"ד תהילה סו

 

נראה לי שכולנו מסכימים פה למטרה. כולנו מסכימים פה למטרה. רגע, רגע,   מר ניר קריסטל: 

 חברים התעסקתי עם זה המון. 

 

 ... פרמטרים, מה הפתח, מה זה,  מר חיים גולדמן: 

 

ין הוא יש לנו לא מעט אתה צודק מאוד. תראו, התעסקתי עם זה המון, והעני מר ניר קריסטל: 

שטחים כאלה, ויש לנו בעלים שלא מנקים אותם. יש לנו אפילו שטח כזה שיושב בבעלות קק"ל. והם  

אני   כל  ראשית  אז  בשוויץ.  שעון  כמו  אותו  מנקים  אנחנו  שנה  וכל  אותו,  לנקות  מעולם  פה  היו  לא 
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ו לאנשים, והכרחנו אותם  חושב שדבר ראשון אנחנו צריכים להבטיח, ובחלק מהמקומות אפילו שפנינ

יומיים השכנים זורקים שם, עושים   לעשות גדר, אז הם עושים גדר רשת "פקקטה" כזאתי, שאחרי 

כל   את  ורואים  עוברים  כולם  אז  הרשת  בגדר  שני,  ודבר  גדר.  לא  גם  הגדר  אז  גזם,  פינת  כבר  מזה 

לא   אז  בזה,  כמו  כאלה  בזנטים  עם  גדר  עוד  שקיבלנו  זה  למעט  אז  אני  הג'אנק.  אחד  אז  השתפרנו. 

באמת חושב, ומאחר וכולנו באותה עמדה, אני הייתי מחזיר את החוק הזה לעוד פגישה אחת, שבה 

סוגר את הפינות. ואחד מכריח את כל בעלי הקרקעות. דרך אגב המטרה שלנו בחוק הזה היא להכריח 

אותם   נאלץ  שאנחנו  ככול  לכן  ומסודרת.  נקייה  אותה  להחזיק  הקרקע  בעל  ולדאוג את  לבוא  אחד 

שהגדר תהיה אטומה, ותהיה יציבה, ולוודא שהשטח נקי ושהסכום יהיה דרקוני. כי אני אומר לכם 

טרקטור   על  משלמים  אנחנו  שעתיים   2,700כבר,  לו  לוקח  זה  דונם  חצי  של  שטח  ולנקות  ליום.   ₪

  -שלוש

 

 ניר, בוא תקצר. כל סעיף אתה זה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מותר לי בחוק, אני לא מבין למה אתה כל פעם מפריע לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר אנחנו רוצים ללכת הביתה.   : גב' דרורה כהן

 

 בסדר, אבל יש פה עוד אנשים.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 ... נערכנו לזה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

סגור את זה כמו שצריך, כי ולכן אני הייתי מציע לעשות על זה עוד ישיבה, ל מר ניר קריסטל: 

 כולנו בעד אותו עניין.  
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 לפנות בוקר.  4:00דרורה לא אמרת את זה כשזה היה עד  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 דרך אגב אני לא...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ועוד פעם אנחנו כולנו בעד אותו עניין.  מר ניר קריסטל: 

 

העיר   מר חיים ברוידא:  שראש  כאן  כתוב  את חבר'ה  נקבע  ואנחנו  הרלוונטי,  האגף  את  יסמיך 

הכללים האלה. אף אחד לא יעשה גדר בדברים האלה. אני חושב שצריך לאשר את זה, ואם תוך כדי  

 תנועה אנחנו נעשה את התיקונים האלה.  

 

 רגע, יש לי...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ים לשפר את זה. אבל חיים אנחנו רוצים להצביע בעד, ואנחנו מציע מר ניר קריסטל: 

 

 בסדר, בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אפילו חברך מהקואליציה מציע את זה.  מר ניר קריסטל: 

 

אז אני אומר לך, אומר לך, שאין לי כוונה שזו תהיה גדר רגילה, ואנחנו נעשה   מר חיים ברוידא: 

   -את הדברים האלה ונתקן את זה. אבל המחויבות איך זה ייראה

 

 אבל צריך לתקן את זה בחוק. אנחנו רוצים שיתקנו את זה בחוק.   מר ניר קריסטל: 
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 -אומרת לך מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו מעדיפים שזה יתוקן בחוק.  מר ניר קריסטל: 

 

   -כותבת לך לפי פקודת... חבר'ה מי בעד אישור מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, יש לי שאלה, אפשר...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -חוק עזר לרעננה מניעת רעש : מר חיים ברוידא

 )מדברים יחד(  

 

 חיים אנחנו מציעים הצעה כדי שזה יעבור, אני לא מצליח להבין אותך.   מר ניר קריסטל: 

 

נורא חשוב. אפשר לבקש שבכפוף   גב' רונית ויינטראוב:  נושא  זה  לי שנייה, אני רוצה שהנושא,  תן 

  -לאישור יובא החוק המשופר

 

 ר לבקש. אפש מר חיים ברוידא: 

 

   -כנספח וכל התוספות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לבקש, אפשר לבקש.  מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אפשר להצביע על זה, כדי שנראה את זה מיוצג.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 -אנחנו נבקש, אנחנו נכתוב בפרוטוקול שזה ישופר. אומרת מר חיים ברוידא: 

 

 ה חייב להצביע. לא, אין, את מר ניר קריסטל: 

 

  -חבר'ה אל תנסו פה לכפוף ידיים מר חיים ברוידא: 

 

 לא מכופפים ידיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא מכופפים לך ידיים.   מר ניר קריסטל: 

 

   -יש פה משהו, יש פה משהו שאומרים לכם מר חיים ברוידא: 

 

ה כשאנחנו אומרים את זה,  כשגולדמן אמר את זה, זה נקרא כיפוף ידיים? למ מר ניר קריסטל: 

 זה כיפוף ידיים.  

 

 הסבנו את תשומת ליבו...    מר ארז ברט: 

 

חצרות   מר חיים ברוידא:  מגרשים,  ניקוי  לרעננה  העזר  לחוק  תיקון  אישור  בעד  מי  חבר'ה 

 נגד. מי נמנע?    3? מי בעד? מי בעד? מי בעד? מי נגד? מי נגד? 2022 –וכניסות לבניינים תשפ"ב  

 

 נגד.  4 יסטל: מר ניר קר

 

 נגד השאר בעד.  4נגד,  4אין נמנעים.  מר חיים ברוידא: 
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 חבל, אפשר היה להעביר את זה פה אחד.   מר ניר קריסטל: 

 

 :הצבעה

 15 –בעד 

 4 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

תיקון לחוק העזר לרעננה )ניקוי מגרשים, חצרות וכניסות  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

 . 2022 –, התשפ"ב לבניינים(

 
 במסגרת הליכי   288חלקה  7583אישור הסכם רשות שימוש במקרקעין עם עמותת ישורון בגוש . 12

 הקצאה.      

 

הסכם   מר חיים ברוידא:  בגוש  אישור  ישורון  עמותת  עם  במקרקעין  שימוש  חלקה    7583רשות 

 הציג. תהילה בבקשה.  במסגרת הליכי הקצאה. אני מבקש מהיועצת המשפטית של העירייה ל 288

 

טוב, אז מדובר בעצם בשלב השני של ההקצאה לישורון. כזכור השלב הראשון  עו"ד תהילה סובל: 

ב העיר  מועצת  בישיבת  בית    5.5-היה  הריסת  לעניין  קולות  ברוב  אושרה  להקצאה  הבקשה  ששמה 

מרתף, קרקע  הכנסת והמקלט הקיים, ובניית בית הכנסת החדש והגדלתו. אני מזכירה שמדובר על  

וקומה א'. במרתף יהיה שטח שישמש את העירייה לשימושים ציבוריים בין היתר עם כניסה חיצונית. 

בנוי   שטח  הכל  סך  ראשונה.  וקומה  קרקע  קומת  נדון   917וכמובן  להיות  יצטרך  הכול  כמובן  מ"ר. 

החלטה, אז כך  שם ולקבל    ולהיבחן בוועדת בניין עיר. יש מספר נושאים תכנוניים שיצטרכו להיבחן

שהוא   איזה  עוד  לעבור  יכולים  כאן    Fine-tuningשהדברים  שמוצג  השני  השלב  ההקצאה.  מבחינת 

שזו   ובגלל  לפניכם.  נמצא  והוא  העמותה,  עם  להיחתם  אמור  שבעצם  הסכם  אותו  זה  לפניכם 
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יש   5התקשרות במקרקעין לתקופה של מעל   נדרש אישור המועצה ברוב קולות. בעיקרון  שנים, אז 

ואז    3עמותה  ל מספיקים,  לא  הם  אם  הארכה  עם  שנתיים  ולבנות,  להרוס  כמקובל   25שנים  שנה 

 שנים.   10ממועד קבלת תעודת גמר ואפשרות להאריך בפעמיים כל פעם 

 

בית   מר חיים ברוידא:  יש שמה  לא הקצאה חדשה.  זו  קיים,  לומר שבית הכנסת  רוצה  רק  אני 

מ"ר, אנחנו הורדנו את    1,900ראשונה הייתה נדמה לי  כנסת שנראה במצב קטסטרופלי. התוכנית ה

מ"ר. הגיע הזמן שיקבלו שמה בית כנסת מכובד, כדי שכל הסביבה יוכלו לבוא    900-מ"ר ל  1,000-זה ב

  -לשמה ולהתפלל. אני חושב שגם יצרנו שקט שמה בסביבה. מי בעד אישור הסכם רשות

 

 ייחס.רק רגע, אנחנו רוצים להת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

ולשאול, האם לקחתם בחשבון שיש אנשים  גב' רונית ויינטראוב:  אני מבקשת להתייחס קודם כל 

לא מה   זה  כי  לרכוש שלהם.  ערך  ירידת  המרתף  שרואים בשטח שעדיין אושר אחרי, במיוחד שטח 

, אולי קצת יותר, עם השטח  שבנוי היום. אין בעיה שאותו בית כנסת גם ייבנה מחדש על אותו שטח

שיש לו. יש שם בעיה של מרתף, זה לא הגיוני, זה מזמין שימושים שלא סבירים לרחוב שהוא רחוב  

ללא מוצא, וקרן רחובות צרה וקטנה. ואני שואלת האם גם נלקח נושא של ירידת ערך שיתבעו את  

 העירייה. 

 

   -אין שמה שום ירידת ערך מר חיים ברוידא: 

 

   -יכול להיות, יכול להיות שיהיה, אנחנו מתמודדים ויינטראוב:  גב' רונית
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   -אולי ירידת ערך יש במצב שנראה היום מר חיים ברוידא: 

 

 עם הנושא הזה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -זה נראה היום, אני אומר עוד פעם מר חיים ברוידא: 

 

 מי זה מתמודדים? מי זה אנחנו?  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו מכירים את הנושא.   ויינטראוב:  גב' רונית

 

 אני לא שומע, מי זה אנחנו?  מר חיים גולדמן: 

 

   -אני חוזר ואומר מר חיים ברוידא: 

 

רונית לא, אני רוצה לדעת. רונית אמרה איזה משפט שאנחנו מתמודדים עם   מר חיים גולדמן: 

 הנושא. 

 

   -חוזר ואומר ישורון מר חיים ברוידא: 

 

 אני רוצה לדעת מי זה אנחנו.  : מר חיים גולדמן

 

  -פה במועצת העיר בעיריית רעננה מכירים את הנושא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר,  מר חיים גולדמן: 
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  -רונית מר חיים ברוידא: 

 

 ראש העיר עונה לי, תכבד אותו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר שנייה, לפני שראש העיר עונה.  מר חיים גולדמן: 

 

 ראש העיר עונה תכבד אותו.  רונית ויינטראוב: גב' 

 

 אני רוצה לשאול אותך שאלה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה צועק.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עונה לך.  סליחה, מה צועק? אני עונה.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, רגע,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה לשאול שאלה.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה מרשה לו לשסע אותך רק בגלל שהוא בקואליציה.  ית ויינטראוב: גב' רונ

 

 אני מרשה לו לשסע.   מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, זו כבר פעם שנייה שאת אומרת את זה, אני לא מבין.  מר חיים גולדמן: 
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 מותר לו לדבר יותר מכולם.   מר אילן כהן:

 

 הזאתי, דיברת אם נרכז את כל הדקות.   את דיברת יותר ממני בכל האסיפה מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו אסיפת חברים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו, לא יודע אנחנו בקיבוץ?  מר חיים גולדמן: 

 

 חיים קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אם אנחנו בקיבוץ זה בסדר, אבל לא של השומר הצעיר. קיבוץ של ביתר.   מר חיים גולדמן: 

 

 ה ביתר נו.  יאלל מר ניר קריסטל: 

 

האם  מר חיים גולדמן:  שלך.  הישר  לשכל  פונה  אני  אותך,  שואל  אני  האם,  לשאול,  רוצה  אני 

הפרטי, האם הערך של הבתים השכנים יורד  כשאני בונה בית פרטי, בית פרטי, ואני בונה מרתף לבית  

 בגלל זה? 

 

  -הכול שאלה של שימושים והגדלת שטח בפרופורציה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הבנתי.  מר חיים גולדמן: 

 

 לאזור ולשטח.  גב' רונית ויינטראוב: 
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  -כלומר מה שאת אומרת בעצם מר חיים גולדמן: 

 

  -בבית פרטי אתה לא הולך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול זה עניין של שימושים, נכון? מאיפה את יודעת מה השימושים?   מר חיים גולדמן: 

 

   -פרטי אתה לא, מאיפה אני יודעת? אה בבית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את קראת את ההסכם?   מר חיים גולדמן: 

 

   -אוקיי, אז אני אזכיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את קראת את ההסכם?   מר חיים גולדמן: 

 

   -כן, כן, אני רוצה להזכיר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ם.  אם קראת את ההסכם אז את יודעת מה השימושי מר חיים גולדמן: 

 

   -רגע אני רוצה להזכיר לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אז תתייחסי למה ש מר חיים גולדמן: 

 

 רוצה תשובה?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 רוצה תשובה טובה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בהחלט.  מר חיים גולדמן: 

 

 אוקיי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא יודע אם היא טובה, אבל תשובה.  מר חיים גולדמן: 

 

 אבל קצרה.   מר אילן כהן:

 

ועדת  גב' רונית ויינטראוב:  אחרי  להצבעה  עלה  הזה  כשהנושא  להצבעה,  עלה  הזה  כשהנושא 

 הקצאות שבכלל זה שנוי במחלוקת, כי לא כל כך נתנו להצביע והכול.  

 

 שעות נמשכה.   5  : גב' דרורה כהן

 

המשפטית,  אנ גב' רונית ויינטראוב:  ללשכה  רעננה  לעיריית  שהוגשה  הראשונית  שהבקשה  טענתי  י 

 . 24/7היה כתוב עליה בית מדרש. בית מדרש זה דבר שפעיל 

 

 אוקיי.  מר חיים גולדמן: 

 

   -ואז אמר לי מנכ"ל העירייה בשום אופן לא היה גב' רונית ויינטראוב: 
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 רק בית מדרש...   מר חיים גולדמן: 

 

  -רק שנייה, אמר לי מנכ"ל העירייה ב: גב' רונית ויינטראו

 

 .  24/7הלוואי שיהיה  מר חיים גולדמן: 

 

   -אתה רוצה לתת לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ? 24/7איך  מר חיים גולדמן: 

 

   -אמר לי מנכ"ל העירייה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ?  24/7בית מדרש  מר חיים גולדמן: 

 

  -ואז הבנתי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את שומעת את מה שאת אומרת?  חיים גולדמן:  מר

 

   -ימים בשבוע בוקר וערב, מנכ"ל העירייה אמר לי 7 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ומתי ישנים?  מר חיים גולדמן: 

 

 אבל אי אפשר להצביע על בית כנסת כשבעצם הבקשה הייתה בית מדרש.   גב' רונית ויינטראוב: 
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  )מדברים יחד(

 

 מה שאושר זה בית כנסת, על מה את מדברת? על מה את מדברת.  ר:מר אריאל הילדסהיימ 

 

 אני מזכירה לו מאיפה אני יודעת מה השימושים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 אושר פה בית כנסת, על מה מדובר בכלל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הבטחנו שום דבר.   לא מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ניר בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 ממילא ההצבעה שלכם תהיה נגד, מה זה משנה אם נגיד ככה נגיד ככה...    : גב' דרורה כהן

 

אז אפשר לשלוח לך בדואר, אני לא מבין, או שאפשר לדבר. אני רוצה להגיד  מר ניר קריסטל: 

  -לכם ככה

 

 אבל לא פילוסופיה.    : גב' דרורה כהן

 

 הבקשה הזאתי היא בקשה נפלאה. למה? אני אסביר לכם, ואני יהודי מאמין.   מר ניר קריסטל: 
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לי על התנהגות, ואחר כך את מתנהגת בצורה כזאת גב' רונית ויינטראוב:  ? מה  דרורה את מטיפה 

 קורה לך פה? 

 

 סדר.  אבל רונית את כל הזמן מפריעה, ואז כולם לא בסדר. ואת הכי לא ב  מר אילן כהן:

 

ולהיכנס   מר ניר קריסטל:  להיכל.  שהגעת  להרגיש  רוצה  אתה  כנסת  לבית  בא  כשאתה  תראו, 

לשם באמת בהרגשה נהדרת ונקייה ובהרגשה של יראת כבוד. ובית כנסת צריך להיות מפואר. ומה 

שקורה שם היום הוא באמת מתחת לכל ביקורת. ואין שאלה ואין ויכוח לגבי הצורך בבית הכנסת. 

   -וען שמי שמכשיראני ט

 

 לא, השאלה אם תהיה בעד.   מר אילן כהן:

 

  -רגע מר ניר קריסטל: 

 

  -לא, הטיעון שלך יפה בית כנסת, היכל  מר אילן כהן:

 

 מ"ר.   1,900-מ"ר. אתה בעד ה 1,900מפואר,  מר חיים גולדמן: 

 

 תגיד לי באיזה שלב אני יכול לדבר.  מר ניר קריסטל: 

 

 מ"ר?   1,900-בעד ה אתה מר חיים גולדמן: 

 

  -אני גם טוען מר ניר קריסטל: 
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 ... לבורלא, לבורלא, לרועי קליין. לרועי קליין.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לבורלא.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש לך עוד משהו להגיד אריאל? מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, לא, יאללה קדימה, תמשיך ניר.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש לך עוד משהו להגיד?   : מר ניר קריסטל

 

 ניר קדימה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אין לך את הסמכות לעשות את מה שאתה עושה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

יש לו את הסמכות כמו שהיה לאורי קידר וכמו שהייתה למנכ"לית העירייה  מר חיים ברוידא: 

 הקודמת. להגיד לי ולהעיר לי כל ישיבה.  

 

 תבדוק במשרד הפנים.   טל: מר ניר קריס

 

 הלוואי, הלוואי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

תבדוק... עכשיו מה שאני בא להגיד לכם זה ככה. אנחנו כעירייה מכשילים פה   מר ניר קריסטל: 

את הדו קיום, ואני אסביר לכם למה. זה קורה במקרה הזה וזה קרה גם במקרה הקודם שהצבעתי 

   -? כי אנחנובעדו בקהילה המסורתית. מדוע
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 את המסורתית, את הקונסרבטיבית לכן הצבעת, שמה לא צריכים...    : גב' דרורה כהן

 

אולי  מר ניר קריסטל:  כרגע.  שלך  בכיסא  ולא  שם  יושב  ולב  כליות  שבוחן  יודע  אני  דרורה, 

 פספסתי, אבל אני יודע שהוא יושב למעלה ולא בכיסא שלך. עכשיו תראי,  

 

 ...  מר חיים גולדמן: 

 

זה הדבר הבא, כאשר   מר ניר קריסטל:  לכם  להגיד  בא  עכשיו מה שאני  ולב.  כליות  בוחן  רגע, 

אנחנו מוסיפים לבתי הכנסת מרחבים של העירייה לשימושים ציבוריים של העירייה, אנחנו יוצרים  

 , שהוספנו שם שטחים לטובת העירייה.  80מפלצות שמפריעות לחלק מהציבור. זה קרה באחוזה 

 

 זה שיט.  עייאש לורן:  מר משה

 

  -אני מודה לך על המחמאה  מר ניר קריסטל: 

 

 זה באמת, זה באמת שטויות.  מר משה עייאש לורן: 

 

   -רגע, וזה קורה גם כעת. מדוע? כי בעוד העמותה מר ניר קריסטל: 

 

   -כי זה בית כנסת וזה מפריע. יש כאלה שברגע שזה מר משה עייאש לורן: 

 

  -אני מסביר לך שהצבעתי בעדלורן  מר ניר קריסטל: 
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  -בסדר גמור. מה זה מפלצת  מר משה עייאש לורן: 

 

 אני אשמח...  מר ניר קריסטל: 

 

 קומות?   3זה בניין של  מר משה עייאש לורן: 

 

 לדבר.   לורן אני מקבל את זה שאתה חולק עליי, אבל תן לי מר ניר קריסטל: 

 

 קומות.  2 מר משה עייאש לורן: 

 

 קומות.  2 ן: מר חיים גולדמ

 

 לא, אני לא מדבר איתך על הקומות.  מר ניר קריסטל: 

 

 מפלצת?  מר משה עייאש לורן: 

 

 מפלצת.  מר חיים גולדמן: 

 

 באמת.  מר משה עייאש לורן: 

 

 אני לא מדבר על הקומות לורן.  מר ניר קריסטל: 

 

 ... זה לא נכון.   מר חיים גולדמן: 
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 תנו לי לסיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה יודע שזה מקלט שמה.  חיים גולדמן: מר 

 

 תנו לי לסיים.   מר ניר קריסטל: 

 

 למה להגיד מפלצת על בניין...  מר משה עייאש לורן: 

 

תנו לי לסיים. בעוד בבית הכנסת, אני לא מדבר על הגובה. לורן, אני לא מדבר  מר ניר קריסטל: 

 על הגובה. אז תקשיב לי, ואל תפריע לי ותקשיב.  

 יחד(   )מדברים

 

לו   מר ניר קריסטל:  שמספיק  ואומר  בא  הכנסת  בית  ולכל   155בעוד  לקידוש  מרתף  מ"ר 

  -הפעילויות של הקהילה, אנחנו

 

 מה שמפריע לך זה התוספת של השטח ציבורי?   מר משה עייאש לורן: 

 

 ניר אתה מוכן לסיים?   מר חיים ברוידא: 

 

 כן, אבל אתם כל רגע מפריעים לי.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא, אבל אתה על אותו דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר, תודה רבה, זכותי. אתה לא רוצה אל תבוא.   מר ניר קריסטל: 
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 זכותך אין בעיה בסדר.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא חייב לבוא.   מר ניר קריסטל: 

 

ט כן  בכל דבר אתה עושה מכבסת מילים, אתה מספר כל מיני סיפורים, תחלי מר חיים ברוידא: 

 או לא. 

 

  -אני את ההחלטה שלי... בעוד מר ניר קריסטל: 

 

 לא, יש לו כושר ביטוי מעולה, מה אתה רוצה ממנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מ"ר לקידוש    155דקה, בעוד בית הכנסת והקהילה באה ואומרת שמספיק לך   מר ניר קריסטל: 

 מ"ר. מדוע?   360 ולכל הפעילויות הקהילתיות, אנחנו מייצרים שם מרתף של

 

 זה מקלט.   מר אילן כהן:

 

שאתה   מר חיים גולדמן:  כמו  הזה  מהדבר  מתעלם  אתה  מקלט.  במקום  בא  זה  מקלט,  זה 

 מעלים... 

 

 מ"ר, תבדוק את זה, אני בדקתי.   32המקלט הוא  מר ניר קריסטל: 

 

 היה שווה?  מר חיים גולדמן: 
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   -רגע, לא הבנת מר ניר קריסטל: 

 

 הוא היה מספיק? רגע, הוא היה מספיק?   מן: מר חיים גולד

 

 לא הבנת, לא הבנת.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה לא הבנתי?   מר חיים גולדמן: 

 

 מ"ר.   32בפרוגרמה החדשה המקלט הוא  מר ניר קריסטל: 

 

 לא נכון.  מר חיים גולדמן: 

 

 כן.  מר ניר קריסטל: 

 

 כל המרתף הזה זה מקלט.  מר חיים גולדמן: 

 

  -סליחה טל: מר ניר קריס

 

   -לא, לא, שנייה, שנייה עו"ד תהילה סובל: 

 

   -אני צודק? רגע מר ניר קריסטל: 

 

מ"ר, אבל יש עוד    32מתוך כל הפרוגרמה הזאת יש שטח אומנם של מקלט של   עו"ד תהילה סובל: 

 שטחים לפחות שטחים שהם לשימוש ציבורי.   2
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עליהם מר ניר קריסטל:  מלין,  אני  ועליהם  נכון,  זה... הרי מה    רגע  מלין. מה שאני אומר,  אני 

   -מ"ר 100יקרה, אנחנו כעירייה לא מסוגלים לתחזק את זה. אתה לא מסוגל לתחזק שטח של 

 

 אבל ההסכם קובע שהם יתחזקו את זה.   מר חיים גולדמן: 

 

  -לא, רגע. אתה לא יכול, עוד פעם אתה הבעלים. אתה יכול מר ניר קריסטל: 

 

  -ני הבעלים, אבל יש לי הסכם חוזה איתם. יש לי הסכםא מר חיים גולדמן: 

 

   -אתה יכול לתת לי מר ניר קריסטל: 

 

 הסכם, הם מתחזקים את זה.  מר חיים גולדמן: 

 

 קראתי אותו, קראתי אותו.  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא אתה מתחזק.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אתה יכול לתת לי מר ניר קריסטל: 

 

 לא עולה לך שקל, להיפך. זה  מר חיים גולדמן: 

 

 דקה, דקה, אלי אלוש גם רוצה להגיד...   מר חיים ברוידא: 
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  -אני חושב שאנחנו כעירייה לא צריכים מר ניר קריסטל: 

 

   -בסדר ניר, ניר מר חיים ברוידא: 

 

   -להוסיף שטחים... לשימושים ציבוריים מר ניר קריסטל: 

 

 ניר שמענו.  מר חיים ברוידא: 

 

 שהם לא של בית הכנסת.   טל: מר ניר קריס

 

אלי   מר חיים ברוידא:  קדימה  נגד.  או  בעד  אתה  להבין,  עכשיו  עד  הצלחתי  לא  עוד  שמענו, 

 בבקשה. 

 

   -אני רוצה להגיד  מר אלי אלוש:

 

 אנחנו יורים לעצמנו ברגל.  מר ניר קריסטל: 

 

יש  מר אלי אלוש: קהילת  את  לברך  רוצה  אני  המנכ"ל.  אדוני  סליחה,  שבעזרת סליחה,  ורון 

   -שנה את 50השם... תתקבל ההחלטה לאפשר להם להקים סוף סוף אחרי 

 

 שנה.   50-יותר מ מר חיים ברוידא: 

 

 שנה.   50-יותר מ  מר אלי אלוש:
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 לפחות.  60 מר חיים ברוידא: 

 

אני רוצה לומר, סליחה... ולחברי הקהילה שבעזרת השם אתם תזמינו אותנו    מר אלי אלוש:

בדיוק התכוונתי להזכיר אותך. אני מקווה שאתם תזמינו אותנו להקמת אבן הפינה. אני  להקמת, הו  

שמה  להתפלל  כשהגעתי  פעם  שכל  הזו,  הקהילה  של  החזן  שהוא  אהרון  בן  משה  את...  לברך  רוצה 

לשמוע את קולו המדהים, זה מרגש ברמות. אני מקווה שבעזרת השם בקרוב בקרוב משה בן אהרון...  

 במקום מפואר.  בקרוב תתפללו

 

 הצבה, הצבעה, הצבעה.    : גב' דרורה כהן

 

 ארז קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

מ  מר ארז ברט:  פחות  ברשותכם,  משהו  אומר  הייתי   3-אני  אני  לדבר.  לי  ירשו  אם  דקות. 

גדול  יותר  הקרקע,  מעל  שהיא  שלו  למתכונת  בהתאם  הכנסת  בית  הקמת  בעד  להצביע  שמח  מאוד 

ם. אני חושב שלא בהקשר של בית כנסת או כל מבנה ציבור אחר, מקלט אולם כזה  ויותר מפואר מהיו

כמעט   של  חנייה   400גדול  פקקי  יוצר  הוא  נכון,  לא  אורבני  דבר  הוא  מגורים,  שכונת  בתוך  מ"ר 

שנמצאים  מתפלל,  שלי  שאבא  מתפלל,  שאתה  מתפלל,  שאני  הכנסת  בבית  שמה.  שיהיו  באירועים 

קצוות העיר אין אולמות כאלה. יש הבדל בין בית כנסת שבנוי בקצה העיר, בתוך שכונת מגורים ולא ב

  -שם יש אולם מתחת ויש פחות בעיות חנייה, לבין בית כנסת שהוא שכונתי מקסים ונפלא

 

 אבל ארז... לא קיים יותר היום.  מר חיים ברוידא: 

 

  -רגע  מר ארז ברט: 
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 ממשיכים לבנות מסביב.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה גם בית הכנסת שלי שוויתרנו על שטח, חבר'ה תנו לי לדבר.   רז ברט: מר א

 )מדברים יחד(  

 

 קדימה, קדימה ארז.   מר חיים ברוידא: 

 

והטרייד    מר ארז ברט:  העיר,  במרכז  שטח  העדפנו  העיר,  בקצה  שטח  על  ויתרנו  אצלנו  גם 

 אוף היה שוויתרנו על האולם, זה בסדר, זה מקובל.  

 

 נכון לוותר על החלק שלנו.  : מר ניר קריסטל

 

  -זה בית כנסת שכונתי קהילתי  מר ארז ברט: 

 

   -אתם לא ויתרתם על האולם, סליחה שאני אומר לך מר חיים גולדמן: 

 

 אבל בואו נוותר על החלק של העירייה.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אתם קבעתם את האולם מר חיים גולדמן: 

 

 ם רוצים רק בואו נוותר על העירייה. תן להם את כל מה שה מר ניר קריסטל: 

 

 -במיליון ₪ בניתם אולם למטה מר חיים גולדמן: 
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 ויתרנו על האולם.    מר ארז ברט: 

 

 אולם יותר גדול ממה שהם מתכננים.  מר חיים גולדמן: 

 

בואו נוותר על החלק של העירייה, תן להם את כל מה שהם רוצים בלי החלק  מר ניר קריסטל: 

 של העירייה. 

 

 עזוב את החלק של העירייה.  מר חיים גולדמן: 

 

   -ולכן אני אומר  מר ארז ברט: 

 

 אבל זו הבעיה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -הרי אתה יודע מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אני לא מתווכח, אל תפריע לי, אני לא מתווכח.    מר ארז ברט: 

 

 לא מפריע לך, אני רק מתקן את העובדות.   מר חיים גולדמן: 

 

בית כנסת צריך להיות מקום שהוא מקום של שלום. לא יכול להיות שבונים   ארז ברט:  מר

  -בית כנסת

 

  -צריך לוותר על החלק של העירייה מר ניר קריסטל: 
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חלק    מר ארז ברט:  והשכנים,  ההקצאות,  בדיון  הייתי  המקלט.  על  השכנים  עם  מריבה  ויש 

 לם הגדול למטה הם לא יתנגדו. גדול מהשכנים, אמרו במפורש אם לא יהיה את האו 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

וזה לא קשור אם זה בית כנסת או מרכז לקשיש. כשהעירייה החליטה שיהיה   מר ארז ברט: 

מבנה ציבור בתוך השכונה, זה הגיוני ולגיטימי, יש מבני ציבור בתוך שכונות קטנות וצפופות. אבל הן 

 כם הזה לא יכלול את המרתף, אני אשמח מאוד להיות בעד.  צריכות להתאים לשכונה. ולכן אם ההס

 

 כנ"ל.  מר ניר קריסטל: 

 

  -, מה לעשותככול שיש בו את המרתף  מר ארז ברט: 

 

 לא, אבל תן להם את מה שהם צריכים בלי העירייה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 על מה אתם מדברים?  זו לא בקשה של העירייה, זו בקשה שלהם, מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 ... שכונתי שלא תגרום לריב עם השכנים, כמו בית כנסת שכונתי מפואר.    מר ארז ברט: 

 

  -ארז מר חיים ברוידא: 
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 זהו, אמרתי...    מר ארז ברט: 

 

  -אתה תצביע על פי צו מצפוני מר חיים ברוידא: 

 

 ...  צו מצפוני והמחשבות  מר ארז ברט: 

 

 ארז, ארז, אני יכול להגיד לך שאם היית יושב בצד הזה, היית מצביע בעד.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה? בואו נוותר על השטח של העירייה חיים.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 תצביע נגד.  מר חיים גולדמן: 

 

 אגב ארז ראית... היית בעד. מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

  -אם אתה מביא לי טענה, תן לי לענות. אמרנו במפורש   ארז ברט:  מר

 

 שנדון בשלב הבא.   מר ניר קריסטל: 

 

   -שוועדת ההקצאות תדון  מר ארז ברט: 

 

 איפה כתוב את זה? אני לא רואה את זה.   מר חיים ברוידא: 
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 תפתח את הפרוטוקול.    מר ארז ברט: 

 

 א רלוונטי. לא, בוועדה המקומית זה ל מר ניר קריסטל: 

 

 מ"ר.  1,800-חבר'ה אנחנו הורדנו ב מר חיים ברוידא: 

 

ההקצאות,    מר ארז ברט:  בוועדת  במפורש  אמרנו  שאלת,  אריאל  אענה.  אני  שאלת  אריאל 

   -בדיון הקצאות נדון רק בהקצאות. ... על הבנייה, אריאל זה לא מכובד

 

 אתה לא אומר, ושנינו היינו שם.  מר ניר קריסטל: 

 

 כי אתה שואל שאלה, ולא מקשיב לתשובה.    ז ברט: מר אר

 

 אני לא שאלתי, אמרתי שהצבעת בעד, זו לא שאלה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה נכון, אבל תן להגיב.    מר ארז ברט: 

 

 אבל מה להגיב?   מר חיים ברוידא: 

 

 גם אני הצבעתי בעד. אמרנו שנדון בזה בשלב הבא.   מר ניר קריסטל: 

 

 שהקצאה זו הקצאה ותכנון זה תכנון.   מר ארז ברט: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 
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 אמרנו את זה, ההקצאה זו הקצאה ותכנון זה תכנון.    מר ארז ברט: 

 

  -אתה תיתן את הדין וחשבון שלך למי מר חיים ברוידא: 

 

 סבבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 י? ברור שניתן את הדין וחשבון לתושב, מה זאת אומרת למ  מר ארז ברט: 

 

 תוריד את החלק של העירייה והעניין פתור.   מר ניר קריסטל: 

 

   -חבר'ה אני רוצה להגיד לכם דבר אחד מר חיים ברוידא: 

 

 אתם סתם פוגעים בדיירים של...   מר ארז ברט: 

 

  -אני רוצה לומר לכם דבר אחד... הזאת מר חיים ברוידא: 

 

 נסת.  אתם גורמים לשכנים לשנוא את בית הכ  מר ארז ברט: 

 

   -חבר'ה עיריית רעננה מר חיים ברוידא: 

 

 ככה הם יאהבו...   מר חיים גולדמן: 

 

₪ הולכים    2,600,000עיריית רעננה לדעתי היא העירייה היחידה בארץ שבה   מר חיים ברוידא: 
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שהיא   החלטה  קיבלנו  אנחנו  המשרדים.  את  לאכלס  מקומות  לנו  אין  כי  פרטיים,  אנשים  לכספי 

  -יא לכך שמי שמקבל גם נותן. אנחנו צריכים לתת גם משרדיםהחלטה נכונה להב

 

 איזה משרד אתה מעדיף למרתף של בית כנסת? את מי?  מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו... בדברים האלה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה מכיר את הרחוב? אני גרה מאחורה...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 יש לי הצעה בשבילך. חיים  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא צריך את ההצעות שלך... מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -2005בשכונת  מר חיים ברוידא: 

 

 שנה.   40אני גרה שם  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בתוך שכונה זה בצמוד לשכונה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה קשור? אף אחד לא מתווכח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש בתי כנסת עם מרתפים ענקיים למטה.  וידא: מר חיים בר
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 )מדברים יחד(  

 

עמותת  מר חיים ברוידא:  עם  במקרקעין  שימוש  רשות  הסכם  אישור  בעד  מי  ואומר,  חוזר  אני 

 במסגרת הליכי הקצאה, מי בעד?  288חלקה  7583ישורון בגוש 

 

   -תהילה רציתי לשאול משהו, אנחנו דיברנו  גב' מיכל ברם:

 

 . 10 הילדסהיימר:מר אריאל 

 

 כמה? איך?  מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ? 10רגע איך  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע. גב' רונית ויינטראוב: 

 

 איך בדיוק? איך בדיוק?   מר ניר קריסטל: 

 

 ? 10איך   מר ארז ברט: 

 

 אנחנו מבקשים הצבעה שמית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני מבקש הצבעה שמית.   מר ניר קריסטל: 
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 הצבעה שמית אוקיי בבקשה. מירב?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' מירב מאיר: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.   מר עמית צור: 

 

 נגד. רונית?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל רייזמן?   : מר חיים ברוידא

 

 נגד.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 רק בית כנסת נגד. תלמידים חדשים נגד.    מר אילן כהן:

 

 ניר קריסטל?  מר חיים ברוידא: 
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 בצער רב נגד.   מר ניר קריסטל: 

 

 נגד. איילת?  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נגד. אלי אלוש?   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני בעד בית כנסת ישורון שיהיה בהצלחה  מר אלי אלוש:

 

 כל הכבוד יישר כוח.    מר אילן כהן:

 

 בשעה טובה ומוצלחת.    מר אלי אלוש:

 

 ארז?  מר חיים ברוידא: 

 

 לצערי הרב אני נגד, כי זה גורם לשנאה...   מר ארז ברט: 

 

 בחייאת ארז.    מר אילן כהן:

 

 רחמים?  מר חיים ברוידא: 

 

 בעד.  מר רחמים שלום: 
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 צביעות.  מר חיים גולדמן: 

 

 בעד.  מר חיים ברוידא: 

 

 ארז בית כנסת.    מר אילן כהן:

 

 רחמים בעד.   מר אלי אלוש:

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נגד בגלל השטח הציבורי. אני מכירה...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מיכל?  מר חיים ברוידא: 

 

 היום אין מקום חנייה שמה, היום אין מקום חנייה.   : זמנטיראנה פוגב' 

 

 מיכל?  מר חיים ברוידא: 

 

אני רק רוצה לוודא שמה שאז היה את הסיור, וזה אכן מתקיים. אחד, דיברנו   גב' מיכל ברם:

 שזה לצורכי ציבור בלבד.  
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 לצורכי ציבור.   מר חיים ברוידא: 

 

   -ל את זה זה העירייהושיש הפרדה, ושמי שמנה   גב' מיכל ברם:

 

 אין שם הפרדה. אין שם הפרדה.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

נשמה, אם את מחזיקה חומר אחר ממני אז תראי לי אותו, אני מחזיק חומר   מר ניר קריסטל: 

 אחר. אז צריך להביא אותו, אבל זה לא מופיע.  

 

 זה לא מופיע.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 נבר זה לא מופיע, זה לא מופיע. ע מר ניר קריסטל: 

 

 בושה וחרפה.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתם נגד בית כנסת, ונזכיר לך את זה, ולא יעזור לך.  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא מופיע.  מר ניר קריסטל: 

 

 מופיע בתרשים...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בתרשים יש פתחים דו צדדיים.  מר ניר קריסטל: 
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 מופיע, מופיע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיכל, מופיע.  מר חיים ברוידא: 

 

 אין הפרדה.  מר ניר קריסטל: 

 

 מופיע. מיכל.  מר חיים ברוידא: 

 

  -א'  גב' מיכל ברם:

 

 יש כניסות אבל לשני הצדדים.   מר ניר קריסטל: 

 

  -מי שמנהל את זה זה בעצם ה  גב' מיכל ברם:

 

 רייה רשאית להחליט מה השימוש בשטחים הציבוריים. העי עו"ד תהילה סובל: 

 )מדברים יחד(  

 

על  מר ניר קריסטל:  לוותר  יכלה  העירייה  מבינים.  כולנו  לעולם,  זה  את  תחזיק  לא  העירייה 

 השטח ולהעביר את זה... 

 

 שיהיה לכם בהצלחה.  9נגד  10 מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה, תודה רבה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 תודה רבה רבה.   חיים ברוידא:  מר

 

 בשעה טובה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע אתה ממשיך את ההצבעה. רגע, אז מה מיכל הצביעה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חברים מדובר מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, יש לי שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שנייה מר חיים ברוידא:  רגע  לכם,  לומר  רוצה  שעשיתם  אני  מה  כל  לכם,  לומר  רוצה  אני   ,

   -בתקופת הקורונה בצנעה ובעזרה לתושבים

 

 מה זה קשור.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אני חושב שהיום מר חיים ברוידא: 

 

 מה הקשר?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 זה הדבר שקיבלתם בדברים האלה, תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ונה עכשיו מקבל מתנה?  כל מי שפעל בקור גב' מירב מאיר: 

 )מדברים יחד( 
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 :הצבעה

 10 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

הסכם רשות שימוש במקרקעין עם עמותת ישורון בגוש מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר  

 .  במסגרת הליכי הקצאה 288חלקה  7583

 

 ל ובחנ"מ בפרט, בהתאם  על רקע קושי בגיוס סייעות בכל 70אישור לקליטת סייעות מעל גיל  .13

 .  4/2014לחוזר מנכ"ל       

 

על רקע קושי בגיוס סייעות בכלל    70אוקיי, אישור לקליטת סייעות מעל גיל   מר חיים ברוידא: 

 . אבקש ממנכ"ל העירייה להציג, אריאל בבקשה.  4/2014ובחינוך מיוחד בפרט, בהתאם לחוזר מנכ"ל 

 

ל מר אריאל הילדסהיימר: בהתאם  מנכ"ל  בקצרה  המלצת    3/2014חוזר  פי  על  מיוחדים...  במקרים 

עובדות    2-כפי שנעשה בעבר. מדובר ב  70ועדת שירות ניתן להאריך העסקה ולקלוט עובדים מעל גיל  

ספר בבית  סייעת  של  לתפקיד  וכל    המועמדות  התקבלו  מהעבר  הממונים  המלצות  צמודה.  וסייעת 

 לגייס עובדים לתפקידים אלו.   החומר הרלוונטי נשלח אליכם. יודגש כי לא קל

 

על רקע קושי בגיוס סייעות בכלל   70מי בעד אישור לקליטת סייעות מעל גיל   מר חיים ברוידא: 

 ?  4/2014ובחינוך מיוחד בפרט, בהתאם לחוזר מנכ"ל 

 

 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 28.03.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 163 
 

 

 -אנחנו מר חיים ברוידא: 

 

מתאים לך... אני כתבתי לכולם, אני כתבתי לכולם,   אני מבקש להתייחס. לא מר ניר קריסטל: 

 חברים אני כתבתי לכולכם כי בחומר שצורף הגיעו פרטים רפואיים אישיים של המשיב. 

 

 אתה בחור דתי...    מר אילן כהן:

 

 מה זה אכפת לו בחייך.   מר חיים גולדמן: 

 

   -אילן, אילן, אילן מר ניר קריסטל: 

 

 ין אותו.  זה לא מעני מר חיים גולדמן: 

 

גולדמן תיזהר, גולדמן תיזהר, אתה על הקשקש. אל תגיד לי לא אכפת לך על    מר ארז ברט: 

 בית כנסת. אתה על הקשקש. 

 

 לא אכפת לך על בית כנסת.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה על הקשקש, תתבייש, תתבייש. אתה על הקשקש.   מר ארז ברט: 

 

 אתה תתבייש.   מר חיים גולדמן: 

 

 ואתה מדבר לא לעניין.    רט: מר ארז ב
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 תתבע אותי.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני אפילו לא מסתכל עליך...   מר ארז ברט: 

 

 על הקשקש גם אתם על הקשקש כל הזמן ארז.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

בקרב  גב' רונית ויינטראוב:  הזאת,  העיר  במועצת  הזאת  בעיר  מקום  בכל  שסעים  יצרת  אתה   ...

 הציבור, נבחרי הציבור והתושבים, אתה. זה יהיה רשום על שמך בשנת המאה של רעננה.   נציגי

 

 בבית כנסת שלך יש אולם? בבית כנסת שלך יש אולם?   מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 אין אולם, אל תבלבל את המוח.   מר ארז ברט: 

 

 אתה עשית שמה את השמחות שלך.  מר חיים גולדמן: 

 

 יש אולם למטה?    ז ברט: מר אר

 

למר"צ   מר חיים גולדמן:  חברת  אתה  תתבייש.  תתבייש,  שלך,  השמחות  את  שם  עשית  אתה 

  -למפלגה
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 גולדמן זה לא מכבד.    מר ארז ברט: 

 

  -שהיא באופן... מצויה נגד מר חיים גולדמן: 

 

 על מה שאתה מדבר.  10תחשוב עד   מר ארז ברט: 

 

 יהדות, אתה חברת אליהם.  על כל מה שב מר חיים גולדמן: 

 

 כל מה שאתה אומר אפשר להזים אותו. לך תפגין עם בן גביר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני אפגין עם בן גביר. לא, לכי תפגיני במוקטעה עם החברה שלך.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה זה קשור?  גב' מירב מאיר: 

 

הש מר חיים גולדמן:  ליום  זר  תשימו  לכו  למוקטעה  ותמר  לכי  את  במוקטעה,  זנדברג, נה 

 תתביישי לך, תתביישי לך. 

 

 אנשים כמוך מכניסים אלימות לרעננה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בושה וחרפה.   מר חיים גולדמן: 

 

 רעננה הייתה עיר...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מחרפת יהודים את, את מחרפת יהודים.   מר חיים גולדמן: 
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   -ידענו לנהל מחלוקות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תתביישי לך.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה והוא, אתה והוא.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה חבר'ה, אני נועל את הישיבה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא יכול לנעול...   מר ניר קריסטל: 

 

 כל החיים הפוליטיים שלך.   מר ארז ברט: 

 

 אה אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ... זה קואליציה אחת שלא ישבת עם מר"צ... כל... שישבת, ישבת עם מר"צ...   ז ברט: מר אר

 

 אתה יכול...  מר חיים גולדמן: 

 

 הייתה איזו קואליציה שלא ישבת עם מר"צ? מה רע בזה?   מר ארז ברט: 

 

 לא רק ישב, לא רק ישב.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רק רוצה להגיד לך מר חיים ברוידא: 
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 התנהל בהרמוניה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -גם נגד חורב, גם נגד בית כנסת, אתה פשוט אומר שאתה מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא זוכר שאני צריך ממך ציון.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא ביקשתי ממך ציון, רק אני אומר לך עובדות.   מר חיים ברוידא: 

 

 י אותם עכשיו. אתה יכול להיות בהלם. אבל אתה מנסה לתת ל מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה פשוט, אתה פשוט מר חיים ברוידא: 

 

 אתה בהלם...?  מר ניר קריסטל: 

 

   -אתה פשוט הולך מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

  -לא, אתה הולך היום במצב כזה מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא מבין מה אתה עושה לעיר. שאתה  מר חיים ברוידא: 
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  -חיים, אני מר ניר קריסטל: 

 

 לא לך, לך אתה כבר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבין.  מר ניר קריסטל: 

 

 הוא בונה על... קוראים לזה...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה דבר, דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 י הדרכה.  למה לא הלכת לבקש מביילסק גב' רונית ויינטראוב: 

 

 דבר, דבר.  מר חיים ברוידא: 

 

הזאת.  גב' רונית ויינטראוב:  העיר  ואת  אותך  מציל  היה  הוא  הדרכה  מביילסקי  מבקש  היית  אם 

על   לך  היה מוחל  הוא  לי  איך   30תאמין  לך  היה מסביר  הוא  היית מבקש ממנו  שנים של הכפשות. 

 חילוניים.  מאזנים עיר שלמה בין הבדלים אידיאולוגיים, בין דתיים ו

 

עליך   מר חיים ברוידא:  אדם  אותו  חשב  מה  לך  אשמיע  אני  אם  רגע,  תקשיבי  רגע,  תקשיבי 

 שהזכרת עכשיו, אז זה לא היה לך נוח. קדימה יאללה ממשיכים הלאה.  

 

 אה תשמיעי בבקשה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 קדימה יאללה בסדר גמור.  מר חיים ברוידא: 

 

 קלטת?  גם אתה ה מר ניר קריסטל: 

 

 אנחנו ממשיכים. נו יאללה דבר כבר ניר, דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

דברים, אחד באמת כואב לי שלו קצת שכל ישר ורצון    2אני מבקש להגיד לכם   מר ניר קריסטל: 

טוב, היה מאפשר לאותה הצעה של בית הכנסת לבוא פה בהסכמה רחבה. וזה הכול נוגע להתעקשות  

  -גבי הסייעותעירייה. לגבי הסייעות, ל

 

 אתה צבוע.  מר חיים גולדמן: 

 

 כולל של מר"צ.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -לגבי הסייעות מר ניר קריסטל: 

 

 אתה צבוע.  מר חיים גולדמן: 

 

 גם את הציונים אני...   מר ניר קריסטל: 

 

  -אתה לא יכול להסכים, זה כמו שאתה לא מסכים לבית ספר מר חיים גולדמן: 

 

 נגד חורב, אתה שמה מנודה... וידא: מר חיים בר

 )מדברים יחד(  
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 אתה פשוט קברת את עצמך בעצם העובדה שהולך אנטי בלי לחשוב.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא הולך אנטי, אני הולך בעד.  מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אם היית אומר את האמת...  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה אמרת, זה כתוב לי.   רונית ויינטראוב: גב' 

 

   -לגבי הסייעות מר ניר קריסטל: 

 

 זה ממוסמך אצלי, זה ממוסמך אצלי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים אני מבקש להתייחס לסייעות.  מר ניר קריסטל: 

 

   -משפחות 400משפחות עכשיו פגעת בהם.  400 מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש להתייחס לסייעות.   אני מבקש, מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה, יאללה.   מר חיים ברוידא: 
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 ועוד פעם אל תיתן לי ציונים.  מר ניר קריסטל: 

 

 יאללה חבר'ה ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אני לא עובד אצלך. לגבי הסייעות חברים, חברים אנה ואילן מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנה ואילן, חברים, אנה ואילן.  ריסטל: מר ניר ק

 

   -אוקיי בסדר גמור מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי, דבר, דבר, דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 ... אנשים שלך מה אתה רוצה ממני.  מר ניר קריסטל: 

 

 דבר כבר, דבר נו.   מר חיים ברוידא: 

 

 י לא אדבר עד שאתם לא תסיימו.  אילן ואנה אנ מר ניר קריסטל: 

 

את  מר חיים ברוידא:  לנהל  עכשיו  יכול  לא  אתה  תדבר,  לא  אתה  תדבר,  לא  אתה  אם  ניר, 

 הישיבה. דבר, ככה מדברים פה כולם. אני גם צועק בזמן שאתה מדבר ומפריע לי. 
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 אני שמח שאתה צועק.   מר ניר קריסטל: 

 

 קדימה יאללה, קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

לגבי הסייעות אני כתבתי לכולכם. חברים, בחומר שנשלח אלינו ואפילו שהוא   ניר קריסטל:  מר

כל   את  שכללו  רפואיים  דוקומנטים  הודיעו  הושחרו,  הפרטיים  שהשמות  ואפילו  החוק,  לפי  נשלח 

ואני   העסקה.  הארכת  אישור  לגבי  פה  שנידונות  המכובדות  הגברות  של  התרופות  כל  ואת  המחלות 

   -אחר ולא קשה לגלות מי סייעתמבקש שוב, מ

 

 למה צריך בכלל לגלות?   גב' ענבר הוכברג: 

 

  -רגע, אני מר ניר קריסטל: 

 

  -כאילו למה שאני אלך ואגלה ואחפש גב' ענבר הוכברג: 

 

  -לא הבנת מר ניר קריסטל: 

 

 המיילים.   2הבנתי יפה מאוד, קראתי את  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -ת לי חומר ומבקשת סייעתכי כשאת שולח מר ניר קריסטל: 

 

 זה מושחר.  גב' ענבר הוכברג: 
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 לא הבנת.  מר ניר קריסטל: 

 

 אל תגיד לי לא הבנת, אני הבנתי יפה מאוד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אוקיי אז תרשי לי.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה אולי מתקטן על משהו.  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אני לא מתקטן מר ניר קריסטל: 

 

   -היו עמודים מושחרים ר הוכברג: גב' ענב

 

  -אני מבקש מר ניר קריסטל: 

 

 ואני לא הולכת לחפש מי הסייעת, זה לא מעניין אותי.  גב' ענבר הוכברג: 

 

בבית ספר   70אז אני אומר לך שכשאת שולחת לי הצעה לגבי סייעת מעל גיל   מר ניר קריסטל: 

X כאלה, אני יודע על מי מדובר.  250, מאחר ואין שם 

 

 תסתכל על זה עניינית, לא פרסונלית.  גב' ענבר הוכברג: 

 

  -רגע, לא הבנת. ואני לא רוצה מר ניר קריסטל: 
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 הבנתי.  גב' ענבר הוכברג: 

 

אנשים שנשלח המייל   39כל מה שביקשתי, אני לא רוצה בכלל שבפורום של   מר ניר קריסטל: 

 יגיע חומר רפואי אישי.  

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני יוצא מנקודת הנחה ניר קריסטל:  מר

 

   -הנה תענה לך, תענה לך מר חיים ברוידא: 

 

 לא רוצה... מר ניר קריסטל: 

 

  -ניר, ניר מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לשמור על צנעת הפרט.  מר ניר קריסטל: 

 

 לא על כל דבר צריך לענות. יאללה קדימה ניר, הנה קדימה.  מר חיים ברוידא: 

 

לא   סובל: עו"ד תהילה  שאפילו  עיריות  שיש  לך  להגיד  רוצה  ואני  מנכ"ל,  חוזר  לפי  נעשה  הכול 

 משחירות את הפרטים בפורום הזה. 

 

 אבל זה חסר טעם עדיין.   מר ניר קריסטל: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                                                      עיריית רעננה  
 28.03.2022ישיבת מועצה מן המניין 

 
 

 175 
 

את   עו"ד תהילה סובל:  עשה  דווקא  להערכתי  שלך  המייל  יודע  אתה  דווקא  חושבת,  אני  אז 

 -הפעולה

 )מדברים יחד(  

 

  -אני חושבת בל: עו"ד תהילה סו

 

 שאני דואג שהחומר הרפואי שלהם לא יופץ לכולם?   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 השחירו את השמות.   מר חיים ברוידא: 

 

 מי שהפיץ אותו זה אתה.   מר ניר קריסטל: 

 

 עשית להם שיימינג.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה, ואני עשית להם שיימינג?   אני עשיתי להם שיימינג? אתה שלחת את מר ניר קריסטל: 

 

 עשית להם שיימינג.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני אומר לך אל תשלח חומר רפואי.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש חוק במדינה, יש חוק במדינה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -אתה באמת מר ניר קריסטל: 
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 נעים מאוד...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נעים מאוד, נעים מאוד. חבל רק שאתה לא יודע לכבד...  סבבה. מר ניר קריסטל: 

 

  -נהגנו כאן לפי החוק, ובוודאי עו"ד תהילה סובל: 

 

 הכול בסדר, אמרתי שנהגתם לפי החוק.   מר ניר קריסטל: 

 

מחויב  עו"ד תהילה סובל:  הזה  והחומר  הזה.  לפורום  מעבר  יופצו  לא  האלה  שהפרטים  בוודאי 

 לסודיות. 

 

 אנחנו עוברים להצבעה על התב"רים.  א: מר חיים ברויד

 

 על הסייעות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -סליחה צריך מר ניר קריסטל: 

 

 על הסייעות עוד לא הצבענו. לא הצבענו על הסייעות.  מר חיים ברוידא: 

 

 איזה תב"רים? על מה אתה  מדבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

על רקע קושי בגיוס סייעות בכלל   70סייעות מעל גיל  מי בעד אישור לקליטת   מר חיים ברוידא: 

 ? מי בעד? 4/2014ובחינוך מיוחד בפרט, בהתאם לחוזר מנכ"ל 
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 מי בעד? פה אחד, מצוין.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה התב"רים, לא עוברים?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עובר.  מר חיים ברוידא: 

 

 , רגע. מה זאת אומרת אתה צריך לנעול את הישיבה. לא, לא, לא גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ולפתוח ישיבה על תקציב שוטף.  מר ניר קריסטל: 

 

 אז אני נועל את הישיבה הזאתי.  מר חיים ברוידא: 

  

על רקע קושי בגיוס סייעות בכלל ובחנ"מ  70קליטת סייעות מעל גיל פה אחד החליטה מועצת העיר 

 .4/2014בפרט, בהתאם לחוזר מנכ"ל 

 
 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


